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DECEMBER 1987 

V prihodnje več pozornosti 
delu organizacij in 
društev 

Simon Seljak, novi sekretar 
OK SZDL 

Na programsko-volilni seji Občinske konference SZDL, ki je bila 
10. decembra, so delegati ocenili delo v preteklem obdobju, sprejeli 
programske usmeritve in izvolili novo vodstvo. Predsednik bo tudi v 
prihodnje Jože Perpar, nova podpredsednika sta Franjo Modrijan in 
Brane Jereb, sekretar pa Simon Seljak. 

Že v samem uvodu na seji je predsednik izvršnega sveta Peter Petkov-
šek seznanil delegate z gospodarskimi razmerami v občini in aktualnimi 
nalogami pri uresničevanju protiinflacijskega programa. Med drugim je 
tudi izpostavil, da kljub temu, da interventni zakoni ne spodbujajo gospo
darstva, v prihodnjem letu pričakujejo rast ivzoza, družbenega proizvoda 
in tudi zaposlovanja, saj si veliko obetajo od sprememb devizne zakono
daje, čeprav vedo, da bodo vrhniške delovne organizacije precej prizadeli 
sprejeti ukrepi na področju cen. 
I V uv.odu predsednika in pozneje v razpravi je bilo slišati za vse težji 
položaj družbenih dejavnosti, zato bo treba ponovno pregledati programe 
iin si prizadevati za še racionalnejše obnašanje. Tudi to, ali bo v Borovnici 
še celodnevna šola ali ne, bo potrebno temeljito pretresti, je menil pred
sednik izvršnega sveta. Še posebej je opozoril na brezizhoden položaj v 
zdravstveni skupnosti. 

Delegati so nato obravnavali in sprejeli poročilo o delu občinske konfe
rence v preteklem mandatnem obdobju. V uvodu v razpravo je predsed
nik občinske konference Jože Perpar povzel delo konference in njenih 
organov. 

Splošna ugotovitev je, da je občinska organizacija socialistične zveze v 
preteklem mandatnem obdobju delovala v zaostrenih gospodarskih in 

Nov most na Verdu odprt 

Po večletnih prizadevanjih se je krajanom Verda vendarle 
izpolnila želja, da so dobili nov most čez Ljubljanico. Stari 
most, ki je služil že mnogim rodovom, je bil že tako dotrajan, 
da je ogrožal varnost tistih, ki so ga uporabljali, letos spo
mladi pa so ga morale inšpekcijske službe zapreti za ves 
promet. 

S tem se je pot krajanov, ki so odhajali na Vrhniko, kakor 
tudi za šolarje močno podaljšala, za otroke pa je bila cesta 
še posebej nevarna zaradi ozkega grla v središču Verda. 
Gradnja novega mostu je uspela s finančno pomočjo 
območne vodne skupnosti Ljubljanica-Sava, SKOCES 
Vrhnika in delovnih organizacij: Industrija usnja, LIKO, Avto-
montaža-TOZD Kovinarska in Kamnolom Verd, vseh finan
čnih sredstev pa je bilo potrebnih za 69.767.000 dinarjev. 
Projekt za most je izdelal ing. Brane Batistič, investitorske 
posle za krajevno skupnost Verd pa je prevzelo Komunalno 
podjetje Vrhnika. Vso potrebno dokumentacijo je pripravil 
Zavod za načrtovanje na Vrhniki ob izredni prizadevnosti 
Igorja Novljana. 

In tako je napočil dan, ko je bil most lahko izročen svo
jemu namenu. Skromna slovesnost ob tej priložnosti je bila 
27.11.1987 pred praznikom Dneva republike. V navzočnosti 
predstavnikov občine Vrhnika, KS Verd in družbenopolitič
nih organizacij ter ostalih krajanov je predsednik KS Verd 
Urban Žirovnik prereza! trak, ki je zapiral prehod preko 
mostu. S tem je bil v Verdu po vseh vloženih naporih in 
finančnih težavah izročen v uporabo tako pomemben in 
potreben objekt. 

To pa v letošnjem letu ni edina pridobitev v Krajevni skup
nosti. Že spomladi so se prebivalci novega dela Ceste krim
skega odreda in Ledina odločili asfaltirati cestišče in nape
ljati javno razsvetljavo. To jim je tudi uspelo, predvsem z las
tnimi sredstvi in s pomočjo sklada stanovanjske skupnosti 
ter Zavoda za načrtovanje na Vrhniki. Vse to je pripomoglo k 
lepšemu videzu kraja in k zavesti, da se s skupnimi močmi 
lahko reši marsikakšen problem, ki jih je v krajevni skupno
sti Verd še kar precej. 

družbenih razmerah. Zaostrena ekonomska situacija je določala strate
gijo vodenja aktivnosti in sprejemanja političnih usmeritev za izvajanje 
posameznih ukrepov s takojšnjo ugotovitvijo, da vseh sprejetih usmeritev, 
stališč in sklepov v politični in v ekonomski praksi niso v celoti uveljavili. 
Materialni pogoji gospodarjenja so se celo bistveno poslabševali in zao
strili, kar je predvsem vplivalo na pogoje dela, na pridobivanje in razpore
janje dohodka ter na padec življenjskega standarda. Zato lahko trdimo, 
da je ekonomska politika ta hip izrazito pragmatična, nesistemska in zelo 
spremenljiva, soočamo pa se tudi z največjo inflacijsko stopnjo v povoj
nem obdobju. 

V takem gospodarskem in družbenem položaju si je Socialistična 
zveza s svojim delovanjem prizadevala v vsakodnevni praksi potrjevati 
svojo združevalno moč, ki jo gradijo vsi njeni frontni deli. Razvejanost 
oblik in metod dela Socialistične zveze je izredno široka, vanjo je vključe
nih veliko občanov, ki so organizirani v družbenopolitičnih ter družbenih 
organizacijah in društvih, v samoupravnih organih in delegatskem siste
mu, ki s svojim aktivnim in ustvrjalnim delom želijo prispevati k premago
vanju gospodrskih težav, k razvoju in krepitvi političnega sistema sociali
stičnega samupravljanja in s tem h krepitvi Socialistične zveze kot naj
širše ter najbolj množične drubženopolitične organizacije. 

Občinska organizacija SZDL je pri svojem delu upoštevala pobude in 
predloge krajevnih organizacij SZDL, drugih družbenopolitičih organizacij 
in skupščine občine ter drugih družbenih organizacij in društev, na drugi 
strani pa pobude in usmeritve medobčinskega sveta in republiške konfe
rence SZDL. 

V razpravi je bilo poudarjeno, da je bolj preudarno ravnanje v OZD 
postalo prevladujoč način gospodarjenja, vedno bolj se uveljavlja premi
šljena in pogumna razvojna politika, skrb za lasten razvoj in prestrukturi
ranje gospodarstva, prav tako pa tudi prizadevanje za povečanje proi
zvodnje s poudarkom na kakovosti proizvodov in storitev. 

Iz poročila in iz razprave je jasno, da je Socialistična zveza v razpravah 
posebno pozornost namenjala problematiki varstva okolja in urejanja pro
stora, zavzeli so se za bolj smele načrte na področju kmetijstva, pred
vsem z organiziranim pristopom pri izvajanju melioracij in komasacij ter v 
končni fazi za večjo organizirano proizvodnjo hrane. Posebne razprave 
so vodili tudi za oblikovanje načrtov za razreševanje komunalnih proble
mov in ustrezno dolgoročno urejanje komunalne infrastrukture. 

»Postavili smo tudi vprašanje, kako in na kakšnih osnovah bomo v pri
hodnjih letih dosegli razvoj, kot ga navajajo sprejeti dokumenti. Bodoč
nost je bila in je še vedno zelo optimistično opredeljena, premalo pa upo
števa dejansko stanje in realne možnosti. Kaj pomeni prestrukturiranje in 
kje so potenciali? Ta vprašanja morajo imeti odgovor, ustrezno jih je 
potrebno v občini usmerjati, sicer se bomo v prihodnosti težko prilagajali, 
imeli pa bomo še večje težave na področju izobraževanja in zaposlovanja 
potrebnih kadrov,« je med drugim zapisano v poročilu. 

Poudariti je potrebno, kot izhaja iz poročila in razprave, da s kritično 
oceno ne smemo razvrednotiti dela tistih, ki so odgovorno opravljali svoje 
naloge. V interesu vseh nas pa je, da dobimo nove, za delo ustvarjalne 
ljudi, ki bodo pripravljeni delati v Socialistični zvezi in s svojim znanjem, 
pa tudi z občutkom za delo z ljudmi prispevali k njeni učinkovitosti. To pa 
je skupna odgovornost, predvsem DPO, združenih v socialistični zvezi. 
To še posebej zato, ker se je v preteklem obdobju veliko več ljudi obrnilo 
ob reševanju posameznih primerov in interesov na Socialistično zvezo v 
upanju, da je to organizacija, kjer se lahko pogovorijo in povedo, kaj misli
jo. Prav taki primeri morajo biti spodbuda, da še bolj uveljavimo spreme
njeno Socialistično zvezo v fronto delavcev, delovnih ljudi in občanov. 

V razpravi je Marjan Kopina, predsednik Občinskega sindikalnega sve
ta, tudi poudaril: »Zamisliti bi se morali nad našo neučinkovitostjo pri 
reševanju gospodarskih in družbenih razmer, saj sedanja družbena 
dogajanja ustvarjajo ozračje, v katerem le težko pridobimo ljudi, ki bi 
sprejeli funkcije v vodstvih osnovnih organizacij sindikata in drugih dru
žbenopolitičnih organizacij.« 

H V A L A , B O M KAR POČAKAL 

Vso srečo in veliko zadovoljstva 
v letu 1988 vsem občanom želijo 

Skupščina občine, 
družbenopolitične 

organizacije 
in uredništvo 

Našega časopisa 

Prišel, prišel je med nas... 
Kdo neki? 
Vsako leto pride. 

...stari, dobri dedek Mraz! 

Društvo prijateljev mladine ali bolje Odbor pri DPM za 
izvedbo novoletnih praznovanj je pripravil pester pro
gram, da so dedka kar najlepše in kar se da veselo priča
kali. 

Spet je dedek obiskal krajevne skupnosti, vrtce, obdaril 
je otroke v Cankarjevem domu tako, kot so to želeli v 
delovnih organizacijah, tudi šolarji so prišli na svoj 
račun, največje veselje pa je bilo zunaj. 

Zunanji program in novoletni sejem je bil 25., 26. in 27. 
decembra od 16. do 20. ure na ploščadi pred Ljubljansko 
banko in Domom J L A. Prišel je dedek Mraz s spremljeval
ci, ki so pripraivli pester program za otroke in starše. Na 
stojnicah pa se je ponujalo raznovrstno blago. 

Otroci in tudi odrasli so se veselili z njim. 

Sprejem za dolgoletne 
člane ZK 

Občinski komite ZKS je v začetku decembra priredil 
krajšo slovesnost v prostorih IUV, na kateri so jubilan
tom, dolgoletnim članom, izročili spominska darila. 
Jubilantom in štirim novim članom, ki so bili sprejeti v 
Zvezo komunistov, je spregovoril predsednik občin
skega komiteja Andrej Skrt. 

40-letnico članstva v Zvezi komunistov letos obele
žujejo Jože Jesenovec, Pavel Krasnik, Ivanka Menard, 
Ivan Petkovšek, Marija Petkovšek in Dionizije Prizmič, 
30-letnico pa Dimitar Božanič, Tomo Butko, Pavlina 
Drašček, Janez Obreza in Slavica Vuga. 

Ob tej priliki so se spomnili tudi Andreja Caserma-
na, Antona Krašovca, Janeza Obida in Mihaela Mauri-
ja, ki letos praznujejo osemdeset letnico rojstva. Spo
minska darila in priznanja sta jima vročila sekretar 
občinskega komiteja Simon Krejan in predsednik 
Andrej Skrt. Vrhniška glasbena šola pa je pripravila 
prisrčen kulturni program. 



Ameriški partnerji na stolu, narejenem ob tej priliki Priznanji sta prejeli tudi Marija Doljšak in Tončka Dreven-
šek 

Stirimilijonti stol 
za Američane 

V Liku so sredi decembra praznovali 
prav poseben jubilej, to je izdelavo šti-
rimilijontega stola za ameriško podjetje 
USFI iz Severne Karoline. Pravzaprav 
sodeluje Liko z dvema ameriškima 
podjetjema, in sicer z USFI, katerim 
prodajo okoli štirideset odstotkov vseh 
stolov, in s Sears, svetovno trgovsko 
organizacijo, ki Likove izdelke prodaja 
s posredovanjem USFI. 

Začetki sodelovanja segajo v leto 1969 
in so skromni, vendar so že leta 1971 
dosegli izvoz 120.000 stolov. Izvoz je v 
naslednjih letih še naraščal in v letošnjem 
letu načrtujejo izvoz blizu 300.000 stolov. 

To pa je tudi v finančnem smislu pose
ben delež v pohištveni industriji. 

»Naša delovna organizacija izvaža na 
ameriško tržišče že 28 let. Z navezavo 

{tesnejših stikov z uspešnejšimi kupci in s 
spremljanjem zahtev tega tržišča smo 
dosegli pogoje za našo trajno prisotnost 
najem zahtevnem tržišču. Da smo dose
gli ta položaj, smo morali predvsem stalno 
tehnološko prilagajati in bogatiti svoj proi
zvodni program. Ugotavljamo, da je bila 
naša usmeritev pravilna, saj brez stalnega 
rzavoja s ciljem izpolnjevanja želja kupcev 
ne bi dosegli uspehov, ki bi upravičevali 
naše zadovoljstvo,« je na slavnostni seji 
delavskega sveta Lika ob 4 milijontem 
stolu poudaril predsednik delavskega 
sveta Janko Drobnič. 

Na predlog firme USFI so razvili 
moderni program stolov, parketnih ter 
bucher miz, sledili pa so tudi razvoju na 
področju finišev. V zadnjih letih so tako 
prav na pobudo firme USFI in Searsa 
uvedli tehnološko zahtevnejše finiše kot 

Sprotno 
usposab
ljanje 
terito-
rialcev 

na primer »heritage pine« in Honey 
maple«. To pa pomeni tudi boljšo kvalite
to, ki jih dviguje nad povprečnost.. 

Razvoj pa ne more potekati sam po 
sebi, zto so se v delovni organizaciji odlo
čili za modernizacijo in rekonstrukcijo proi
zvodnje sedežnega pohištva. Medtem, ko 
se le-ta na lokaciji Verd zaključuje, je pred 
njimi še izpeljava v Borovnici. Tako bodo 
še povečali izvoz, predvsem pa si ustvarili 
pogoje za programsko in kvalitetno izbolj
šanje asortimana. 

Liko je tudi sicer dober izvoznik, saj bo 
(letošnji celotni izvozni iztržek dosegel od 
12 do 13 milijonov dolarjev, kar je več kot 
lani. Kljub znanim ukrepom Likovo kolo
nialno in stavbno pohištvo še vedno 
potuje na različne konce sveta, odkrivajo 
pa tudi nova tržišča v vzhodni Evropi in 
Aziji. Združene države Amerike, kanada, 
evropske države in v majhni meri celo 
Libija so kupci vrhniških izdelkov. 

Vzhodna Evropa pa se zadnje čase 
zanima za lesnoobdelovalne stroje, ki jih v 
Liku prav tako izdelujejo. 

Na seji delavskega sveta so podelili pri
znanja poslovnim sodelavcem USFI, 
Searsa in Lesnine ter nekaterim dolgolet
nim in prizadevnim članom kolektiva, ki so 
pripomogli k velikemu uspehu Lika na 
ameriškem trgu. 

Na rednem usposabljanju starešin enot naše teritorialne 
obrambe, ki je bilo sredi decembra, so se starešine seznanili 
tudi z možnostjo uporabe loka v sodobnih pogojih vojskova
nja. Za vse je bila to zanimiva novost, ki so jim jo podrobneje 
prikazali fantje 2 lokostrelske sekcije ŠD Dragomer. 

Preizkus streljanja s pištolo, avtomatsko puško in avto
matsko pištolo je bil kljub precejšnjemu mrazu uspešen. 

Njim in vsem ostalim pripadnikom oboroženih sil česti
tamo ob prazniku JLA. 

Komisija za odlikovanja in priznanja Skupščine občine 
Vrhnika 

RAZPISUJE 

na podlagi 16. člena Odloka o podeljevanju priznanj 
občine Vrhnika 

Priznanje občine Vrhnika 

| » P l a k e t a p i s a t e l j a 

I v a n a C a n k a r j a « 

a l e t o 1 9 8 8 

i « 

Razpisni pogoji in navodila za oblikovanje ter dostavo predlo
gov: 

Plaketo pisatelja Ivana Cankarja bo občinska skupščina pode
lila za dosežke trajnejšega pomena na področju gospodarstva, 
družbenih in drugih dejavnosti in sicer: 
- za dosežke in uspehe pri razvoju in realizaciji dolgoročnih, 

srednjeročnih in letnih načrtov razvoja občine in organizacij 
združenega dela s področja gospodarstva, če so ti dosežki 
odločilno vplivali na izboljšanje samoupravnih in medsebojnih 
razmerij delavcev v združenem delu, na povečanje uspešnosti 
gospodarjenja organizacij združenega dela ter na ureditev nji
hovih razvojnih rezultatov; 
za posebne uspehe pri razvoju samoupravnih odnosov na 
področju družbenih dejavnosti ter splošne ljudske obrambe in 
družbene samozaščite, če so ti uspehi bistveno vplivali na 
izboljšanje dela posamezne panoge ali področja dejanvosti 
organizacij združenega dela, družbenopolitičnih in družbenih 
organizacij, društev ter ostalih samoupravnih organizacij in 
skupnosti. 

Priznanje lahko prejmejo: organizacije združenega dela, kra
jevne skupnosti, samoupravne interesne skupnosti, družbenopoli
tične organizacije, društva ter posamezni delovni ljudje in občani. 

Kandidata za priznanje lahko predlagajo: organizacije združe
nega dela, družbenopolitične organizacije, družbene organizacije 
in društva in druge samoupravne organizacije, družbene organi
zacije in društva in druge samoupravne organizacije in skupnosti 
ter posamezni delovni ljudje in občani. 

Predlog za podelitev mora vsebovati poleg podatkov o kandi
datu tudi opis dela, zaradi katerega ga predlagajo in podrobne 
podatke, ki so potrebni za vsestransko in objektivno presojo ter 
oceno uspešnosti dela kandidata. 

Pismene predloge za priznanje je treba poslati najkasneje do 
15. februarja 1988 na naslov: 

Komisija za odlikovanja in priznanja Skupščine občine Vrhnika, 
Tržaška cesta 1. 

KOMISIJA ZA ODLIKOVANJA IN 
PRIZNANJA SO VRHNIKA 

Programske 
usmeritve Občinske 
konference SZDL 
Vrhnika za obdobje 
1988-1992 

V skladu s svojo vlogo in odgovornostjo ter nalogami, ki jih 
bodo v naslednjem obdobju narekovale družbenopolitične 
razmere, bo Občinska konferenca SZDL Vrhnika preko svojih 
oblik in metod dela omogočala vključevanje vseh delovnih 
[ljudi in občanov, da s svojim znanjem in izkušnjami sodelujejo 
I pri nadaljnji graditvi in razvoju socialistične samoupravne dru-
žbe. 

Posebna pozornost bo namenjena zlasti naslednjim nalo
gam: 

1. Uresničevanje dolgoročnega programa ekonomske sta
bilizacije in na njegovi podlagi sperjetih ciljev in nalog v dolgo
ročnih in srednjeročnih pianih, opredeljenih v letnih resoluci
jah in v drugih v družbi sprejetih dokumentih, ki bodo usmer-
Ijali izhod naše družbe iz krize. 

Pri tem bomo v Socialistični zvezi usklajevali aktivnosti, ki 
bodo povečano kritičnost, razpoloženje in nezadovoljstvo 
delovnih ljudi in občanov usmerjale k njihovemu angažiranju 
in motiviranju za konkretne akcije za spreminjanje sedanjih 
razmer. Z letnimi programi dela in v skladu z letnimi resoluci
jami bomo podrobneje opredelili naloge in aktivnosti na 
področju, kot so: razvoj gospodarstva, njegovo prestrukturira
nje in povečanje proizvodnje, organizacija dela in delovanja 
samoupravljanja, kadrovska politika in produktivno zaposlo
vanje, izvoz, kmetijstvo, drobno gospodarstvo, komunalno in 
stanovanjsko gospodarstvo, varstvo okolja in urejanje prosto
ra, razvoj družbenih dejavnosti in drugo. 

2. Pri nadaljnem utrjevanju političnega sistema socialistič
nega samoupravljanja se bo Socialistična zveza tvorno vklju
čila v javno razpravo o ustavnih spremembah, spremembah 
zakona o združenem delu, volilne zakonodaje in drugih 
sistemskih zakonov in s tem omogočila vpliv najširšega kroga 
delovnih ljudi in občanov na njihovo nastajanje in uveljavljanje 
v praksi. 

Pri tem se bo Socialistična zveza še posebej zavzela za: 
- krepitev samoupravnega položaja delovnih ljudi in obča

nov v krajevni skupnosti ter za zagotovitev ustrezne mate
rialne osnove za zadovoljevanje skupnih potreb občanov; 

- učinkovito delovanje delegatskega sistema in delegat
skih odnosov na vseh ravneh; 

- optimalno orgnaiziranje in delovanje samoupravnih inte
resnih skupnosti in zagotavljanje pogojev za razvijanje dru
žbenoekonomskih odnosov svobodne menjave dela; 

Novo vodstvo Občinske 
konference SZDL 
PREDSEDSTVO 
Predsednik: Jože Perpar (dosedanji predsednik) 
Dva podpredsednika: Franjo Modrijan iz Borovnice, Brane Jereb 
iz Smrečja 
Sekretar: Simon Seljak z Vrhnike 

Ostali člani predsedstva: Slavka Slabe z Vrhnike, Ciril Brajer iz 
Dragomera, Tomaž Grom z Vrhnike, Ratomir Vidakovič z Loga, 
Majda Škerjanec z Verda, Jože Kirn iz Borovnice, Marjan Sigulin 
z Drenovega griča, Herman Bole, predsednik SO, Tone Jereb, 
[predsednik DPZ SO, Karli Nikolavčič, delegat OK ZKS* Simon 
Krejan, delegat OK ZKS, Elica Brelih, delegat OS ZS, Marjan 
Kopina, delegat OS ZS, Ciril Hrovatin, delegat OK ZSMS, Slavko 
Korče, delegat OK ZSMS, Franc Pasetta, delegat ZZB NOV, 
Anton Plut, delegat OK ZRVS, Stane Kogovšek, delegat DOD-
DU, Miloš Rijavec, delegat DOD-ZOTK, Igor Novljan, delegat 
DOD-ZTKO, Albina Poglajen, delegat DOD-GZ. 

- nacionalno organiziranost in kvaliteto strokovnih služb, 
upravnih organov in drugih institucij v občini; 

- večjo povezanost družbenih organizacij, društev in dru
gih oblik organiziranega delovanja občanov kot sestavnega 
dela organiziranih socialističnih sil; 

- vsestransko objektivno in pravočasno obveščanje 
delovnih ljudi in občanov. 

3. Na področju kadrovske politike bomo uresničevali pred
vsem tiste naloge, ki izhajajo iz koordinativne funkcije Socia
listične zveze in jih opravlja kot nosilka kandidacijskih postop
kov. Pravočasno morajo steči priprave za volitve nosilcev naj
odgovornejših funkcij v občinski skupščini in skupščinah 
samoupravnih interesnih skupnosti, ki bodo izvedene spo
mladi 1988, ter priprave za splošne volitve v letu 1990. 
l Posebno skrb bomo posvetili tudi razvoju kadrov za najodo-
Jgovornejše funkcije v krajevnih skupnostih. 

4. Na področju SLO in DS bo temeljna naloga Socialistične 
zveze nadaljnje podružbljanje tega sistema, posebno skrb pa 
bomo posvetili zlasti kvalitetnemu obrambnemu usposablja
nju delovnih ljudi in občanov, aktivnostim v akcijah NNNP ter 
pridobivanju mladih za obrambne in vojaške poklice. 

5. V Socialistični zvezi se bomo tudi v prihodnje zavzemali 
in organizirali aktivnosti za ohranjenje in razvijanje revolucio
narnih tradicij, za razvijanje in utrjevanje odnosov s pobrate
nimi občinami in s Slovenskim društvom na Švedskem, v boju 
proti alkoholizmu in narkomaniji, za socialistično solidarnost in 
za druge aktivnosti. 

6. Aktivnost na področju organiziranosti in razvoja Sociali
stične zveze bo usmerjena predvsem k nadaljnjemu uveljav
ljanju krajevnih konferenc SZDL in njenih oblik dela ter njiho
vega večjega vpliva na delovanje Občinske konference in nje
nih organov. V okviru Občinske konference in njenega pred
sedstva bomo organizirali kar najbolj racionalne oblike dela 
(javne razprave, sekcije, sveti, koordinacijski odbori, itd), ki 
bodo odprte in demokratične in bodo ustvarjale pogoje za 
usklajevanje različnih pogledov, interesov in mnenj. 

7. Na podlagi teh usmeritev bo Občinska konferenca spre
jemala letne programe dela, ki bodo vsebovali neposredne 
skupne naloge in aktivnosti Socialistične zveze kot frontne 
organizacije družbenopolitičnih in družbenih organizacij in 
drugih organiziranih oblik delovanja in povezovanja delovnih 
ljudi in občanov. 



NAŠ ČASOPIS DECEMBER 1987 3 

Takšenle bo nov vrtec 

31. januarja referendum 
za nov vrtec v Borovnici 

Že vrsto let čutijo Borovničani potrebo po novem vrtcu 
Zdaj pa je stekla akcija, da se zgradi nov sodoben vrtec. 
Ravno dotrajanost objekta, kjer se zdaj stiskajo malčki, je 
pospešila, da se bo gradnja res pričela. Z zdravstveno-
higienskih vidikov, pa tudi s funkcionalnega vidika, je 
sedanji stari objekt povsem oporečen. Zgradba je stara, 
zidovi so vlažni, stene so deloma razpokane, ogrožena je 
potresna trdnost objekta. 

Seveda se Borovničani zavedajo, da bodo tudi sami morali 
zbrati del denarja za gradnjo novega vrtca, zato je Skupščina 
Krajevne skupnosti sklenila, da uvede krajevni samoprispe
vek. Referendum za uvedbo 1,5 odstotnega samoprispevka 
za dobo treh (3) let bo 31. januarja 1988 leta. 

O samem programu in o pripravah na referendum smo 
govorili s predsednikom Sveta Krajevne skupnosti Francem 
Drašlerjem, predsednikom Krajevne konference SZDL Jože
fom Kirnom in predsednikom vaškega odbora Borovnica Ciri
lom Peršinom. 

»Vrtec v Borovnici moramo zgraditi. Tam, kjer so zdaj otro
ci, je res prenevarno, saj se po ugotovitvah strokovnjakov 
lahko zamislimo in samo še upamo lahko, da ne bo prišlo do 
kakšne nesreče. Mislim, da je skrb za naše bodoče rodove 
ena naših glavnih nalog in upam in želim si, da vsi Borovni
čani tako mislijo in da bodo tako tudi mislili, ko bodo 31. 
januarja prišli na volišča. 

Jože Kirn Franc Drašler 

Načrti za nov vrtec, ki ga bomo gradili na »Majeronovem 
vrtu« so narejeni, po oktobrskih cenah pa je predračunska 
vrednost 60 starih milijard dinarjev, seveda z vso opremo. S 
samoprispevkom bi Borovničani zbrali okoli 15 ali 16 starih 
milijard dinarjev, kar je četrtina skupne vrednosti. V Krajevni 
skupnosti je okoli 950 zaposlenih in po ocenah bi njhov 1,5 
odstotni prispevek zadostoval, da zberemo četrtino potreb
nega denarja za novogradnjo. Seveda pa bodo prispevale 
manjkajoča sredstva delovne organizacije iz občine. 

Na Liku so nam že zagotovili, da bodo namenili denar za 
vrtec. Edini pogoj, da bo naš vrtec stal, je ta, da mora referen
dum uspeti, potem bodo tudi delovne organizacije prispevale 
preostala sredstva. Tako smo se dogovorili tudi's predsedni
kom Občinske skupščine in predsednikom Izvršnega sveta, ki 

Upajmo, da se stari vrtec ne bo zrušil preje, ko bo zgrajen 
nov 

nam precej pomagata v tej akciji,« meni predsednik Sveta KS 
Franc Drašler. 

Ciril Peršin, predsednik vaškega odbora, pa ugotavlja: 
»Skrajni čas je, da v Borovnici zgradimo vrtec. Vsak dan sem 
bolj zaskrbljen, ko opazujem to staro zgradbo in našo mladež 
v njej. Kar strah me je, da se ne bi kaj pripetilo. Kaj lahko pade 
strop in katastrofa bo tu. Zato mislim, da moramo pohiteti z 
gradnjo in upam, da se bodo Borovničani odločili za samopri
spevek, saj delamo in gradimo za svoje otroke, mar ne?« 

Jože Kirn, predsednik KK SZDL pa poudarja: »Odbor za 
pripravo referenduma vodi temeljito akcijo med krajani, saj jih 
poskuša čimbolj seznaniti z vsemi vprašanji o gradnji vrtca. 

Občinsko vodstvo nam je obljubilo vso podporo in pomoč 
pri pridobivanju dokumentacije in združevanju sredstev za 
gradnjo vrtca. Želimo in upamo, da bodo vse delovne organi
zacije pristopile k samoupravnemu sporazumu za financiranje 
izgradnje, doslej (do srede decembra) so tri delovne organi
zacije že podpisale sporazuma. Delavci Lika so se tudi že na 
zborih odločili, da prispevajo del sredstev, seveda pod pogo
jem, da bo samoprispevek izglasovan. V Borovnici menimo, 
da je to dolgoročno reševanje problema otroškega varstva.« 

Neto površina vrtca je 580 m 2 in 1470 m 2 zunanjih igrišč. 
Predvideli so Marlesov tipski vrtec za pet oddelkov. Kot reče
no, bo nov vrtec stal na »Majeronovem vrtu.« 

Ob koncu še enkrat pridajmo: 31. januarja bomo na voliščih 
glasovali »ZA« vrtec. 

1 ovac no 

Letos je praznoval osemdesetletnico Mihael Mauri, 
znan vrhniški lovec, ki je vrsto let opravljal tudi fun
kcijo v lovski družini. Ob jubileju so mu čestitali stari 
prijatelji zelene bratovščine. 

Občani! 
Imate doma spravljene dragocenosti? Se bojite vlomil
cev? Efektivno zaščito pred nepridipravi vam zagotav
lja hišni alarmni sistem. Izdelujemo in instaliramo! 
Informacije: (061) 752-853! 

Odkrit doprsni kip 
Antonije Kucler 
Ob dnevu republike je bilo 
pri vzgojnovarstvenem za
vodu na Vrhniki odkritje 
doprsnega kipa heroine 
Antonije Kucler. Na tej slo
vesnosti so se poklonili 
legendi partizanske matere 
Antoniji Kucler s svojimi 
junaškimi dejanji v boju 
proti okupatorju, nesebično 
skrbjo in ljubeznijo do svo
jih desetih otrok in domovi
ne. 

Od prvih začetkov upora 
slovenskega naroda je aktivno 
sodelovala v boju proti okupa
torju vsa njena družina, njihov 
dom pa se je spremenil v skla
dišče orožja in municije, ki jo je 
navadno sama vozila do parti
zanskih položajev. 

Tudi partizanski kurirji, ki so 
pogosto prenočevali v njihovi 
hiši, so bili toplo in gostoljubno 
sprejeti. Mati Antonija jim je 
pripravljala hrano in v času ita
lijanske ofenzive v Dolomitih 
leta 1942 se je v Kuclerjevi hiši 
hranila cela partizanska četa. 
Veliko bi lahko storila za parti
zansko vojsko, če je ne bi v 
avgustu leta 1942 izdali. Itali
jani so obkolili hišo, le otrokom 
je nekako uspelo pobegniti v 
gozd, od koder so skrivoma 
opazovali divjanje sovražnika. 
Hišo so zažgali, očeta ustrelili, 
Antonijo pa so odpeljali v ljub
ljanski zapor. Več tednov so jo 
mučili, vendar je molčala. 
Vedela je, da se bodo otroci 
maščevali in nadaljevali boj 
proti sovražniku. 3. septembra 
istega leta so jo ustrelili v Gra-
imozni jami. V boju za svobodo 
'pa je padlo pet njenih otrok. 

»Ob 35-letnici predšolske 
vzgoje na Vrhniki smo po tej 
pogumni ženi poimenovali 
VVO na Vrhniki. Tudi na ta 
način smo želeli izraziti prizna
nje njenim pogumnim deja
njem, medtem ko je plemenito 
vzgajala svoje otroke in 
skrbela zanje,« je na otvoritvi 
doprsnika poudarila Dragica 
|Krašovec, predsednica SIS za 
otroško varstvo. 

Odkritje spominskega obe
ležja Kuclerjevi pa je obenem 
možnost, da še enkrat na 
kratko spregovorimo o 
pomenu vzgoje in varstva 
otrok. 

O tem je Dragica Krašovec v 

nadaljevanju poudarila: »V 40 
letih, katerih obletnico smo 
praznovali prav letos, smo tudi 
v naši občini uspeli napraviti 
velike in pomembne korake na 
področju predšolske vzgoje. 

Pridobili smo 8 objektov ozi
roma jih na novo preuredili, 
tako da je v dnevno varstvo 
danes vključenih skupaj 792 
otrok. Za otroke, ki niso v 
dnevnem varstvu, pa izvaja 
VVO 150 urni program, ki ga 
skupaj obiskuje 128 otrok. 
Dejavnost pa se širi tudi tako, 
da se v cicibanove urice, 8-
urni programa za 5-letne 
otroke in potujoče vrtce skuša 
vključiti čimveč otrok, ki niso v 
celodnevnem varstvu. Poleg 
rednega programa vzgoje se 
ivzajajo mnoge druge aktivno
sti, zlasti športne in telesnokul-
turne. Pred vstopom v šolo 
otroke seznanjamo s pro
metno vzgojo itd., na poseben 
način pa skušamo obeležiti 
tudi različna praznovanja. 
Dosežki so lepi in vzpodbudni, 
zato smo sedaj, ko se sredstva 
'na področju družbenih dejav-
jnosti krčijo, resno zaskrbljeni. 
Toliko bolj zaskrbljeni smo, ker 
je pred nami še neporavnan 
dolg iz preteklosti, to je uredi
tev vrtca v Borovnici. 

Pričakujemo sicer, da nas 
bodo pri razreševanju situacije 
podprli delovni ljudje in še 
posebej krajani, vemo pa, da 
je to velika in odgovorna nalo
ga, ki jo bomo lahko izvršili le 
ob skupnem angažiranju vseh 
subjektov, ki so odgovorni za 
izvajanje predšolske vzgoje na 
Vrhniki. Gotovo nista niti čas 
niti kraj primerna, da bi razgri
njali probleme in težave, 
menim pa, da je potrebno 
omeniti rezultate, ki smo jih na 
tem področju dosegli v prete
klem obdobju, kajti nenazad
nje nas prav ti obvezujejo, da 
tudi v bodoče sledimo začrtani 
poti. Gotovo je, da bomo 
morali prav zaradi omejenih 
finančnih sredstev skrbno pre
tehtati vse naše želje in se 
omejiti le na tiste naloge, ki jih 
lahko tudi uresničimo. 

Menim, da so prav dosežki 
na področju vzgoje in varstva 
predšolskih otrok tisti, ki opra
vičujejo poimenovanje naše 
organizacije po Antoniji Kuc
ler.« 

V Borovnici pa so pionirji takole slavnostno podali pionirsko 
zaobljubo 

Sprejem cicibanov v pionirje 
V četrtek pred praznikom republike so se cicibani zbrali v Cankar

jevem domu, kjer so si ogledali tisto, kar otroci najraje gledarfio - risan
ke. Sledila je še igrica o sovici Oki, ki nam je pokazala, kakšno mora biti 
prijateljstvo in tovarištvo. 

Zatem so novi pionirčki dali svečano zaobljubo, prisegli so, da bodo 
vestno opravljali svoje naloge in izpolnjevali dolžnosti, da bodo spoštovali 
vse narode, ki se borijo za mir. Prejeli so rutke- in kapice, nato pa odšli v 
šolo, kjer jih je čakala dobra malica. Mateja Petrič 7 f 

Novinarski krožek 
Oš Ivan Cankar 

Kam po osnovni šoli? 
V četrtek in petek, 10. in 11. decembra smo imeli na naši šoli informa

tivna dneva. V zgornji avli starega dela šole so bili postavljeni panoji, na 
katerih so bili opisani poklici, poklicno umerjanje in možnost zaposlitve. V 
razredih so bila predavanja in starši ter učenci so imeli možnost spraše
vati predstavnike srednjih šol in delovnih organizacij vse, kar jih je zani
malo. Lahko pa smo si ogledali tudi filme o določenih poklicih v enem 
izmed razredov. 

Udeležba je bila številna, saj so bile informacije o nadaljnjem šolanju 
zelo izčrpne. Sabina Ahčan 

Novinarski krožek 
OŠ Ivan Cankar 

Vrhnika 



Telefonija na Logu v Dragomeru in v Bevkah 

j V zvezi s sporočilom, ki je bilo podano v »Našem časopi
su« v PTT-u glede telefonije v KS Bevke, Dragomer in Log, 
smo na žalost ugotovili, da aktivnosti ne potekajo tako, kot 
je bilo dogovorjeno. 

V ponedeljek, 21.11.1987, smo imeli ponovni sestanek na 
PTT ob prisotnosti vseh odgovornih, predsednika SO 
Vrhnika Hermana Boleta in predstavnika KS. Na osnovi tega 
sestanka smo se dogovorili in zaključili sledeče: 

Celotna dokumentacija za omrežje po KS in za povezovalni 
vod je bila napravljena 26. 11. 1987. 

Napaka na povezovalnem vodu je bila odpravljena do 4. 12. 
Kvalitativni prevzem med PAP in PTT je bil opravljen. (Bilo je 

Omilimo alkoholizem 

nekaj pripomb na izvedbo, kar mora biti popravljeno do 22. "12.). 
22. 12. naj bi bil ob 9. uri tehnični prevzem. Razpis o tem je bil 
napravljen. 

SO Vrnika je obljubila, naj bi v 2 dneh po tehničnem prevzemu 
izdelala uporabno dovoljenje. 

Po uporabnem dovoljenju PTT je bil TOZD Linije kompetenten 
za to investicijo in bo predal vso dokumentacijo TOZD, zadolže
nemu za izvedbo priključkov, ki bo odprl kartice za posamezne 
omarice oz. drogove. 

Temu sledijo nalogi za priključevanje. 
Takoj, ko bo izdano uporabno dovoljenje, bo sklican nov sesta

nek med PTT in predstavniki KS. 

Naravoslovni dan 

Na Vrhniki že vrsto let deluje društvo zdravljenih alkoholikov. 
Želeli so opozoriti na alkoholizem, zato objavljamo njihov prispe
vek. 

Znano je, da od vseh omamljajočih sredstev pri nas prednjači 
alkohol. Alkohol je še vedno najlaže dosegljiv in kljub razširjeno
sti neugodnih posledic ne predstavlja takega tabuja kot druge 
oblike omamljanja. Toleranca se kaže na najrazličnejših ravneh: 
od točenja alkohola že vinjenim gostom, mladoletnim osebam ali 
pa miselnost, da pivo ni alkoholna pijača, do zakrivanja pred 
resnico, da imamo pred očmi človeka, ki občasno pregloboko 
pogleda v kozarec, v resnici pa je že odvisen od alkohola, in kon
čno tudi milo ukrepanje v primerih, ko zaradi alkohola pride do 
nesreče. 

Zaskrbljujoč je tudi odnos staršev odraščajočih otrok do pitja. 
Zmotno je mnenje, da je to modna muha mladih. Mlad človek, ki 
si utira pot v življenje, pod vplivom alkohola sprošča svoje notra
nje napetosti, postane socialno manj kontroliran, posledice pa so 
ponavadi prav hude. Prihaja do medsebojnih obračunavanj in 
mnogo drugih asocialnih oblik ravnanja. V takih primerih širša 
družbena skupnost sicer reagira, vendar mnogokrat žal prepo
zno jn neuspešno. 

Kaj lahko storimo, predno pride do takih hudih oblik zlorabe 
alkohola? 

Predvsem je potrebno, da si starši in vzgojitelji vzamejo čas za 
odraščajoče otroke, spoznajo naj njihove težave in naj jim bodo 
opora na njihovi težavni poti k odraslosti. Z zdravim razumeva
njem in stikom staršev in vzgojiteljev z otrokom ta ne bo imel 
občutka, da je sam, nerazumljen in si pričel lajšati tako doživlja
nje z nezdravo »berglo« - alkoholom ali celo drugimi oblikami 
omame. 

Potrebno je tudi mnogo več osveščanja vseh slojev prebival
stva. To bi po mojem morale storiti organizacije RKS. Organizirali 
naj bi predavanja po šolah, krajevnih skupnostih in delovnih 
organizacijah. Več prostora bi morali izsiliti tudi v sredstvih jav
nega obveščanja. 

Mi kot klub zdravljenih alkoholikov sicer ne moremo imeti 
neposrednega vpliva na ta dogajanja, lahko pa s svojo besedo in 
zgledom vzpodbujamo in svetujemo. 

Vsak posameznik pa lahko s pravočasnim opozarjanjem na 
začetne oblike alkoholne zasvojenosti pri svojih sodelavcih in pri
jateljih vpliva na čimprejšnje ukrepanje pri predpostavljenih ali pa 
družinskih članih. 

Z združenimi močmi sicer ne bomo zadušili pojava alkoholi
zma, lahko pa ga omilimo. To pa je tudi nekaj, mar ne?! 

Učenci 7. razredov smo imeli v 
četrtek, 22. 10. 1987 naravoslovni 
dan. Teme so bile spolne bolezni 
in AIDS. Dan je bil razdeljen na pri
pravo naravoslovnega dne, preda
janje in pa razgovor. Pripravljali 
sta vsaka svoji skupini tovarišici 
I Furlanova in Kogeljnlkova. 

j V pripravi smo se pogovarjali o 
spolnih celicah, hormonih, o 
sekundarnih spolnih znakih med 
spoloma in o tem, kako nastane 
nov zarodek. Sledilo je predavanje 
doktor Štrumbergerjeve o spolnih 
boleznih: sifilisu, kapavici in 
|AIDS-u. 

Zvedeli smo, da so znaki za sifi
lis gube, razpad živčevja in izpa
danje las. 

Kapavico prepoznamo po izced-
' ku, ki priteka iz sečnice. Kronična 
driska, povišana telesna tempera
tura, povečane bezgavke in vra
nica in shujšanje za več kot 10 % 
normalne telesne teže pa so 
kazalci za AIDS. 

Prostori v srcu 
Za delni kulturni dan smo si 

učenci sedmih razredov v Cankar
jevem domu ogledali film Prostori 
v srcu. Ftežiral ga je Robert Ben-
ton, kije zaslovel s filmom Kramer 
proti Kramer ju. Glavno vlogo je 
odigrala Sally Field in zanjo že 
drugič prejela Oskarja. 

Film nam predstavlja zgodbo 
ŽLie 1935. leta nekje na jgu 
ZDr^, ki ji je pijani črnec nehot3 ubil 
moža - šerifa. Jako je ostala mati 
z dvema otrokoma -ama. Iz banke 
ji sporočijo, da hiši še ni odplača
na. Ker ni vajena delati, ji grozi, da 
se bo morala izseliti, otroka pa dati 
sorodnikom. Na pomoč ji pride 
potepuh - črnec in ji predlaga, da 
bi lahko pridelovala bombaž. Z 
denarjem, ki ga bo dobila s proda
jo, bo lahko odplačala hišo. 
Čeprav nerada, vzame pod streho 
tudi slepega podnajemnika. Z 

veliko vnemo so se lotili pridelova
nja bombaža. Pri obiranju so na 
pomoč poklicali svoje sorodnike in 
najeli še deset drugih črncev, da bi 
obrali pridelek in prišli tudi do 
nagrade. Uspelo jim je. Hišo so 
lahko plačali, vendar na koncu 
ostaja grenak priokus, saj jih črnec 
zapušča, ker beži pred linčenjem 
znamenitega Ku Klux Klana. 

Film mi je bil zelo všeč, saj 
odpira razmišljanje v več smeri: 
boj za preživetje, vzgoja otrok, 
uveljavljanje ženske, enakoprav
nost, zvestoba v zakonu, odnosi 
. ned črnci in belci. 

Vsi učenci si želimo, da bi imeli 
še veliko kulturnih dni, na katerih 
bi nas seznanjali s tako dobrimi fil
mi. 

Andreja Vesel 
Novinarski krožek 

OŠ Ivan Cankar 

In opozorilo! 
Spolne bolezni se preprečujejo z 

uporabo kondoma (moški) ali pre-
servativa, tako da se varujemo 
neznanih oseb in se ne spuščamo 
v avanture z neznanimi osebami 
na zabavah, saj naj bi zveza med 
spoloma temeljila na ljubezni in 
odgovornosti, a ne na trenutni 
želji. Tudi igla, ki si jo izposojajo 
narkomani, je lahko povzročitelj 
teh bolezni! 

Predavanje je tovarišica pope
strila s številnimi slikami, barvnimi 
fotografijami, priročniki, skicami, 
diagrami in z različnimi teksti. Po 
predavanju smo imeli razgovor s 
tovarišico Furlanovo, kjer smo 
izpolnjevali naloge, ki smo jih 
dobili razmnožene na listu. Preda
vanje je bilo poučno, zanimivo, v 
tem času aktualno. 

O teh problemih smo zvedeli 
veliko več, kot smo vedeli prej. Zdi 
se mi, da je prav, da mladino pou
čujejo, da se te bolezni ne bi še 
naprej tako množično razširjale. 

Mateja Lutma, 7. f. 
Novinarski krožek 

OŠ Ivan Cankar 

Opravljanje dimnikarskih 
storitev v popoldanskem 

Srečanje na Rabu septembra 
1988 

Prihodnje leto (1988) bo minilo 45 let od kapitulacije Italije in razpusta 
zloglasnega taborišča na Rabu. V septembru organizira Zveza združenj 
borcev NOV Slovenije - Komisija za politične zapornike, internirance in 
izgnance v septembru srečanje na Rabu. Na območju, kjer je bilo tabo
rišče za ženske, otroke, starčke in invalide, bo ob tej priliki odkrit spome
nik. Organizatorji srečanja vabijo vse bivše internirance, svojce živečih in 
umrlih internirancev in ostale državljane, da se tega srečanja udeleže v 
čimvečjem številu. Udeleženci bi bili odsotni dva dni. Vsi, ki se želite tega 
srečanja udeležiti, se informativno prijavite do 30. 12. 1987 na krajevni 
organizaciji ZB NOV v vašem kraju ali direktno na Občinski odbor Zveze 
združenj borcev NOV Vrhnika, Cankarjev trg 4, kjer boste dobili tudi 
[podrobnejše informacije. 

0 0 ZZB NOV 
VRHNIKA 

Naravoslovni dan -
GEOLOŠKA POT na Drenovem 
griču in Lesnem brdu 

Osmošolci osnovne šole Log-Orago-
mer smo doživeli svoj prvi naravpslovni 
dan izredno zanimivo. Spoznali naj bi 
GEOLOŠKO POT na področju Dreno
vega griča in Lesnega brda. V sprem
stvu naših tovarišev z naravoslovnega 
področja in znanega geologa dr. 
Buserja iz Ljubljane smo se 14. oktobra 
odpravili na to pot. 

Izredno privlačen vtis je dr. Buser 
napravil na nas, ko nam je že ob 
samem začetku v opuščenem kamno
lomu razkazal vsebino svojega geolo
škega nahrbtnika. Poleg geološkega 
kladiva, kompasa, višinomera, lupe, 
metra je imel tudi solno (klorovodikovo) 
kislino za dokazovanje apnenčastih 
kamnin. Dokazal nam je, da dolomitne 
kamnine v Birtovem kamnolomu ne 
reagirajo s kislino. Reakcija je stekla 
med kislino in apnencem. Pokazal nam 
je tudi zemljevid, v katerega si vpisuje 
predela in opažanja svojih raziskav. 
Geolog mora imeti s seboj tudi fotoapa
rat, beležko in lističe, ki jih uporablja za 
označevanje najdenih kamnin. 

Prvi postanek je bil torej opuščen 
dolomitni (Birtov) kamnolom. Pot smo 
nadaljevali v smeri Zaklanec (Lesno 
brdo). Z odprtimi usti in ušesi smo 
poslušali, kako je nastalo naše barje, 
še nikoli nismo tega slišali, ne v šoli ne 
doma, ker pa nam je nastanek razložil 
strokovnjak, je bilo tem bolj zanimivo. 
Nihče od sošolcev (bilo nas je 80) ni bil 
brez beležke. Vsi so si vneto zapisovali, 
da bi o tem tudi doma seznanili starše, 
prijatelje, sosede. 

Ko smo se pričeli vzpenjati po cesti 
proti Lesnemu brdu, smo v klančku na 
ovinku (pri Skorjevcu) opazili rdečo-
vijolično kamnino g l i n o v e c , ki je 
preobražena glina. Vsebuje železove 
soli, zato je take barve. Mimogrede 
smo se ozrli proti Stari cesti, kjer so 
nekoč kopali najboljši premog - antra
cit. Dr. Buser je povedal, da je premo
govnik dajal antracit še leta 1917. 

Še višje v hribu ob cesti smo opazili 
rumeno sivo kamnino imenovano tuf. 
Tuf je strnjen vulkanski pepel in lava. 
Spada med prodornine in usedline. 
Med prodornine zato, ker se je magma 
strdila na zemeljski površini, med used
line pa, ker se je pepel, izbruhan iz vul
kana, usedal na zemljo. Tuf je nastal v 
poznem triasu in je stvar približno 200 
milj. let. 

Bili smo že blizu kamnoloma Lesno 
brdo - rdeči kamnolom, kjer smo našli 

še brečo strnjene naplavine. Rdeči 
apnenec v »rdečem kamnolomu« je 
nastal z usedanjem apenca na dno 
toplega morja, kjer so živele spužve, 
»morske gobe«. Spužve so skupaj z 
apnencem okamnele in nastali so fosili, 
ki so apnenec obarvali rdeče. Rdečo 
barvo pa je apnenec dobil tudi od rdeče 
prsti (terra rossa), ki je nanašal veter. 
Ljudje zamenjujejo rdeči apnenec z 
rdečim marmorjem, kar pa ta sploh ni. 
Rdeči marmor bi nastal, če bi se ta 
apnenec močno pogreznil v globino, 
zaradi pritiskov in visokih temperatur bi 
se preobrazil, spremenil svoje lastnosti, 
podobne marmorju. Rdeči apnenec 
režejo z žičnimi žagami s pomočjo kre
menčevega peska. Uporablja se za tla
kovanje tal, spomenike, kipe. Imenuje 
se apnenec tip Lesno brdo. 

Obiskali smo še kamnolom Drenov 
grič, »črni kamnolom«, ki je opuščen. V 
razliko od prejšnjega je skoraj črn do 
temno siv. Črni apnenec je nastal v 
zgodnjem triasu in vsebuje veliko fosi
lov, predvsem školjk, ki jih ni problem 
najti. Nabrali smo si jih za našo šolsko 
razstavo. Črni apnenec vsebuje tudi 
veliko laporja in organskih primesi -
premoga. Z geološkim kladivom smo 
izdolbli fosile. Črni apnenec so včasih 
oblikovali v bloke in jih odvažali v Ljub
ljano. Tam so oblikovali iz njega kam
nite podboje vrat, podstavke, veliko pa 
so drobili v pesek za kritje balkonov in 
teras teraco. Kamnolom Drenov grič je 
znan po vsem svetu po bogatem naj
dišču okamnelih ostankov školjk ali 
fosilov. 

Z ogledom črnega kamnoloma se je 
naš naravoslovni dan zaključil. Bili smo 
polni novih spoznanj in bi si takih koris
tnih naravoslovnih dni še želeli. Mnogi 
naši učenci so začeli razmišljati tudi o 
usmeritvi v geologijo. 

Dr. Buser nas je na vso moč navdu
šil. Izredno smo mu hvaležni, da si je 
vzel svoj dragoceni čas in prišel s svo
jega raziskovalnega dela za nas prav s 
Tolminskega. 

Barbara Andrijanič 
8. razred 

OŠ Log-Dragomer 

času 
Dimnikarstvo iz Ljubljane nas je zaprosilo za obvestilo vsem 

občanom, da je možno koristiti dimnikarske storitve tudi v popol
danskem času. 

Dimnikarstvo Ljubljana je pripravljeno opravljati dimnikarske 
storitve izven rednega delovnega časa v popoldanskem času, 
spremeniti delovni čas najmanj enkrat tedensko, lahko tudi dva
krat tedensko, če bo seveda dovolj naročil za opravljanje dimni
karskih storitev v popoldanskem času. 

Vsa gospodinjstva obveščamo, da je možno koristiti dimnikar
ske storitve v popoldanskem času po predhodnem naročilu po tel. 
312-286. Po telefonskem, lahko tudi pismenem naročilu, vas bo 
dimnikarski delavec obvestil z obvestilom, kateri dan v tednu v 
popoldanskem času bo prišel opraviti zahtevano dimnikarsko sto
ritev, tako da ga boste lahko pričakali in mu omogočili nemoteno 
opraviti naročeno storitev. 

Zavedamo se namreč, da je verjetno veliko občanov, ki dimni
karske storitve nujno potrebujejo, a jih v dopoldanskem času 
zaradi raznih obveznosti ne morejo koristiti ob rednih dimnikarskih 
obhodih. 

Zaračunavanje naročenih popoldanskih storitev bo po enakih 
storitvenih cenah kakor pri rednih obhodih, ki se razlikujejo od nuj
nih naročil. 

Na osnovi sklepa Odbora za štipendiranje, kadrovske 
zadeve in usmerjeno izobraževanje 

OBČINSKA IZOBRAŽEVALNA SKUPNOST 
VRHNIKA 
p o n o v n o o b j a v l j a 

RAZPIS 
ZA KADROVSKE ŠTIPENDIJE 
ZA ŠOLSKO LETO 1978/88 
- 2 štipendiji za učitelja razrednega pouka, 
- 2 štipendiji za učitelja fizike in matematike, 
- 1 štipendijo za učitelja slovenskega jezika, 
- 1 štipendijo za učitelja tehnike in likovne vzgoje. 

Prosilci morajo predložiti prijavo za štipendijo na obrazcu 
SPN - 1, zadnje šolsko spričevalo in potrdilo o vpisu. 

Prijave sprejemamo do 15. januarja 1988. 

Kandidati naj prijave z dokumentacijo pošljejo, ali se osebno zgla-
sijo na: 
DS Skupne strokovne službe SIS občine Vrhnika 
Občinska izobraževalna skupnost Vrhnika 
Vrhnika, Cesta 6. maja 1. 
j Kandidate bomo o izidu izbire obvestili v 30 dneh po končanem 
zbiranju prijav. 

Zapustil 
nas je 
Janez 
Velkavrh 

Vedeli smo, da te nadleguje 
ne ena, ampak več težkih neo
zdravljivih bolezni. Vendar 
nismo pričakovali tako nagle in 
nemilostne smrti. Zopet je 
eden manj v vrstah naše orga
nizacije ZB. V zadnjih desetih 
letih si ti že dvanajsti in zopet 
bomo zapisali: umrl 17. 10. 
1987. 

Njegova življenjska pot je 
bila ena sama borba. Najprej 
borba proti okupatorju, pa proti 
raznim notranjim sovražnikom, 
borba za pravico in resnico, 
ker je bil prepričan, da sta v 
človeškem življenju resnica in 
pravica zelo pomembni, in 
nazadnje borba proti okrutnim 
boleznim. Povsod je bil v prvih 
vrstah in povsod zmagoval, le 
lastne bolezni ni mogel prema
gati, čeprav ji je več let uspeš
no kljuboval. 

Skoraj enako pot sta imela 
njegova starša, oče Jože in 
mati Marija. Oče proletarec je 
moral težko garati za svojo 
desetčlansko družino. Kot je 
nekoč sam rekel, je bil v mladih 
letih večkrat lačen kot sit. Želel 
si je opravljati poklic mehanika. 
Ta želja se mu je izpolnila. V 
majhni tovarni koles »TRIBU
NA« v Ljubljani se je izučil za 
mehanika in se kot dober uče
nec v tej tovarni tudi zaposlil. 

Leta 1941, ko je bila domo
vina okupirana in ko je OF slo
venskega naroda pozivala Slo
vence na vstajo proti okupator
ju, se je vsa njegova družina 
vključila v to borbo. Brat Jože 
je padel kot borec Dolomit
skega odreda že spomladi leta 
1943. Še prej, leta 1942, v 
znani italijanski ofenzivi, pa so 
internirali očeta in sestro Julko. 
Oče je podlegel težkemu življe
nju v taborišču. Hiša je bila 
izropana in razdejana. Ostali 
člani družine so bili razkropljeni 
po Dolomitih in so se vsak po 
svoje borili proti sovražniku in 

za svoj obstoj. Morda je imel 
on posebno srečo, da je še ob 
pravem času, 28. 6. 1942, 
odšel v Dolomitski partizanski 
odred. Kmalu je bil zapažen 
kot sposoben in neustrašen 
borec. Zato so ga naši najvišji 
organizatorji vstaje določili v 
posebno zaščitno enoto, na 
položaj komandirja voda. Tu je 
dobil tudi svoje ilegalno ime 
BOLTE. Spomladi 1943 je bil 
premeščen v zaščitno- enoto 
GŠ Slovenije in kmalu je na 
poziv Vrhovnega štaba odšel 
na dolgo pot s skupino sloven
skih borcev v zaščitno enoto 
VŠ NOVJ v Drvarju. Malo 
imamo slovenskih borcev, ki so 
maja 1944 branili Drvar in VŠ 
ob napadu nemških padalcev. 

Po končani vojni se je vrnil v 
Ljubljano kot poročnik JLA in 
nadaljeval svoje delo v Repu
bliški organih za notranje zade
ve, kjer je napredoval v kape
tana I. razreda in bil leta 1970 
upokojen. 

V KS Dragomer je prišel 
med prvimi že leta 1948. 
Takrat je tudi sklenil zakonsko 
zvezo. 

Moram poudariti, da je sode
loval v mnogih težkih borbah 
ob slovenskih Dolomitov do 
Drvarja, da se je v vseh borbah 
izkazal kot hraber, požrtvova
len in sposoben organizator. 
Saj je malo borcev NOB, da bi 
med NOB prejeli poleg drugih 
visokih odličij kar dve odličji 
Reda hrabrosti. Po vojni je 
dobil 2 odličji Reda dela, kar 
pomeni, da je bil na vsakem 
delovnem mestu zelo delaven. 

M. D. 
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Slikarska kolonija »Bistra 87« 
Septembra je sedem slikarjev slikalo v likovni koloniji 

Bistra, deveti po vrsti. 
Kolonija je potekala v času tradicionalnih vrhniških kulturnih 

prireditev - Bistriški kulturni dnevi. 
Slikarska dela, nastala v koloniji in po njej (z njo inspirira

na), so bila razstavljena v mali dvorani Cankarjevega doma 
na Vrhniki. Razstava je obsegala več kot petdeset akvarelov, 
pastelov, gvašev in oljnih slik. 

Obiskovalcu je razstava odkrila sedem osebnih pogledov 
avtorjev na pokrajino, krajinsko slikarstvo, pestro različnost 
metjejskih prijemov, tehnik, slikarsko čutenje, videnje in izra
žanja. 

Slikarji Dragutin Cifrek, Miligoj Dominko, Jože Meglic, Pavel 
Mrak, Lovro Novinšek, Jaka Torkar in Suzana Zatirava so z 
izjemo PAVLA Mraka, bili ali so še likovni pedagogi v osnovni 
in srednji šoli. 

Udeleženci Likovne kolonije Bistra '87 Pavel MRAK, rojen 1947. leta na Vrhniki. Po poklicu je gradbeni tehnik. S sli
karstvom se ukvarja ljubiteljsko več kot 15 let. 

V tem obdobju je imel samostojne razstave in sodeloval na večih skupinskih 
razstavah in likovnih kolonijah. 

Dragutin CIFREK, rojen leta 1951 v Novem Marofu. Diplomiral je na likovni 
akademiji v Zagrebu v razredu Milenka Stančića leta 1976. 

Samostojno je razstavljal na OŠ Tone Čufar v Ljubljani, sodeloval je na sku
pinski razstavi s člani zagrebške akademije in na razstavi slovenskih umetnikov 
v Novem Marofu. 

Lovro NOVINŠEK, rojen 1946. leta v Slovenski Bistrici. Leta 1966 in 1967 je 
risal akt pri prof. Zoranu Didku na ALU v Ljubljani. Diplomiral je likovnem 
oddelku PA v Ljubljani - slikarstvo pri prof. M. Sušteršiču. Po končanem študiju 
je delal kot likovni pedagog, sedaj pa je ravnatelj OŠ na Logu. Študijsko je leta 
1976 potoval v Italijo, 1978 na Poljsko in 1980 na Nizozemsko. Kot likovni 
pedagog je dobil več priznanj. Sodeloval je na većih likovnih kolonijah, od leta 
1972 je večkrat razstavljal samostojno in skupinsko. 

Milogoj DOMINKO, roien leta 1932 v Ljubljani. Diplomiral je na Akademiji za 
likovno umetnost v Ljubljani 1956. leta. Razstavljal je na mnogih skupinskih raz
stavah in na več kot 30 samostojnih razstavah v Švici, Italiji in Belgiji. 

Nagrade: Odkupna nagrada Moša Pijade 1965, Kajuhova nagrada 1968 in 1. 
nagrada na Alpskem bienalu. 

Jaka TORKAR, rojen 1932. leta v Lescah. Diplomiral je na ALU v Ljubljani 
1956. leta. Razstavljal je na skupinskih razstavah. Samostojno je razstavljal na 
Vrhniki, v Kranju, v Radovljici, na Bledu in v tujini. Deluje tudi kot kipar in je 
avtor nekaj javnih spomenikov. 

Je dobitnik Prešernove nagrade za Gorenjsko. 

Jože MEGLIC, rojen 1939. leta v Lomu nad Tržičem. Leta 1966 je diplomiral 
na Akademiji za likovno umetnost v Ljubljani. Specialko za oljno slikarstvo je 
končal pri profesorju Maksimu Sedeju. Zaposlen je kot likovni pedagog v Šmar-
tnem pri Litiji. Razstavljal je samostojno in na skupinskih razstavah doma in v 
tujini (Francija, Avstrija). 

Suzana ZAFIROVA-GJORGIEVA, rojena 1953. leta v Skopju. Diplomirala je 
na ALU v Ljubljani 1977. leta. Je članica DLU Makedonije. Živi kot svobodni 
umetnik v Skopju. 

Imela je več samostojnih razstav (Skopje, Titov Veles, Prilep, Gevgelija, 
Štip). Sodelovala je na večih skupinskih razstavah in likovnih kolonijah. Je 
dobitnica nagrade »Mladi borec« 1979. 

Reformacija na Slovenskem 
V tednu od 9. do 13. novembra je bil v Ljubljani v Zbornični dvorani Univerze 

mednarodni simpozij Reformacija na Slovenskem. Skupaj so ga organizirali: Uni
verza Edvarda Kardelja s Filozofsko fakulteto, Slovenska matica, Slovenska akade
mija znanosti in umetnosti z Znanstvenoraziskovalnim centrom SAZU in Slavistično 
društvo Slovenije. To je bilo mednarodno znanstveno srečanje, ki je skušalo osve
tliti slovensko reformacijo in njeno mesto v Evropi. Na simpoziju so poleg domačih 
znanstvenikov sodelovali še znanstveni delavci iz SR Hrvatske, precej pa je bilo 
tudi referentov iz tujine, iz ZRN (Tubingen, Gottingen), iz Avstrije (Dunaj, Graz, Sal-
zbOrg, Innsbruck), iz Italije (Udine) in iz NDR (Berlin), žal pa niso prišli že najavljeni 
gostje iz ZDA ter iz Poljske in iz CSSR. 

V petih dneh se je zvrstilo 60 referatov z različnih področij (zgodovina, teologija, 
literatura, jezik, umetnostna zgodovina). Skoraj vsa področja so dala nova, zani
miva dognanja, ki dajejo veliko možnosti še nadaljnih raziskav v teh smereh. Vsi 
referati bodo objavljeni v Tretjem Trubarjevem zborniku, ki bo izšel v letu 1989 pri 
Slovenski matici in bo nadaljeval tradicijo Trubarjevih zbornikov: leta 1908 je ob 
400-letnici rojstva Primoža Trubarja izšel prvi, leta 1952 pa ob 400-letnici slovenske 
knjige Drugi Trubarjev zbornik. 

Popestritev zelo bogatemu delovnemu programu je predstavila ekskurzija na 
Dolenjsko. Obiskali smo Turjak, Raščico (obisk Trubarjeve rojstne hiše), Velike 
Lajiče (ogled spominskih sob Josipa Stritarja in Frana Levstika), kjer so nam 
domači člani Kulturno-umetniškega društva pripravili zelo simpatični kulturni pro
gram 

Enega od večerov v tem tednu je lepo zapolnil zelo zanimiv koncert slovenske 
protestantske glasbe. Mešani pevski zbor Consortium Musicum pod vodstvom 

Mirka Cudermana je naštudiral 14 pesmi posebej za to priložnost. Koncert |e on v 
dvorani Narodne galerije, poslušalci (bilo jih je resnično veliko) pa so bili zelo zado
voljni. Imeli so edinstveno priložnost: po 400 letih je bilo v Ljubljani spet mogoče sli
šati protestantsko pesem. 

Prireditvi je dal poseben pečat še en glasbeni dogodek. To je bil koral ene Boho
ričevih pesmi v priredbi Uroša Kreka in izvedbi Slovenskega kvinteta trobil. Koral je 
na otvoritvi tega simpozija doživel svojo krstno izvedbo. 

D. G. 

6. Petkovškova likovna kolonija 
V ponedeljek, 23. oktobra, je bila na Vrhniki 6. Petkovškova likovna kolonija. Na 

koloniji je sodelovalo osem šol z Notranjske. Ker je pokrovitelj IUV, so prišli tudi 
učenci iz Šmartnega pri Litiji, kjer ima IUV svoj obrat. Mi, učenci tovarišice Lučke 
Selanove, smo odšli v IUV. Z nami je šel še učenec tovarišice Petrovičeve in mentor 
ter dve dekleti iz Šmartnega. Nekaj se nas je ustavilo že v šivalnici, nekaj pa jih je 
odšlo s tovarišico čez cesto v druge obrate. 

Druga skupina otrok je slikala stari del Vrhnike, 12 otrok pa je pod mentorstvom 
tovarišice Petrovičeve modeliralo z glino. Slikati smo začeli ob desetih, do kosila pa 
smo že končali. Potem smo v šoli slike še dokončali in popravili. Popoldne je bila v 
šoli otvoritev razstave. Predsednica ŠKD je po uvodnem govoru podelila nagrade in 
priznanja. Nagrade so dobili mentorji, priznanja pa so mentorji podelili svojim učen
cem. Nato smo si ogledali razstavo. 

Urša Brezovar, 8. g. 
Novinarski krožek 

OŠ Ivan Cankar 

j Z otvoritvene razstave o Čapljini 

Oddaljeno postaja bližje 
Iskreno upamo, da večina bral
cev Našega časopisa ni zamu
dila razstave »Čapljina, kraj z 
nadihom in vonjem juga«. Na tej 
razstavi je obiskovalec na speci
fičen in tudi neponovljiv način 
lahko razširil svoje vedenje in si 
ustvaril jasnejšo sliko o Čapljini, 
ki Vam jo, dragi in spoštovani 
prijatelji, skušamo približati, 
napraviti znano in prepoznavno 
tudi s pomočjo teh pisem. 

Razstava o Čapljini je pravzaprav 
povratna, saj se je na enak način 
predstavila tudi Vrhnika v Čapljini. 

.V času od 20. do 26. marca t.l. 
smo si lahko v Čapljinskem Delav
skem domu ogledali razstavo 
»Razvoj obline Vrhnika«. 
»Vrhniko sem spoznal že v vojnih 
dneh kot eden njenih osvobodite
ljev. Dobro se spominjam, kakšna 
je bila takrat in s čim je razpolaga
la. Če to sedaj primerjam z dosež
ki, ki sem jih videl na tej razstavi, 
potem so njeni delovni ljudje in 
občani zares lahko ponosni...« Te 
besede smo prepisali iz knjige vti
sov, napisal pa jih je Ilija Draško, 
borec XXIX. hercegovske udarne 

Predstavitev novega 
slovenskega filma na Vrhniki 

V torek, 17. novembra so si Vrhničani lahko med prvimi v Sloveniji ogledali nov 
domači film, Živela svoboda. S tem filmom je vrhniški kino nadaljeval tradicijo slo-
vesnejših predstavitev domačih filmov. Doslej smo za to imeli vedno dovolj uteme
ljen razlog: bodisi zaradi Cankarjeve ali Grabeljškove literarne predloge bodisi da 
kakšen pomembnejši filmski ustvarjalec živi v naši občini, ali pa je bil film posnet na 
Vrhniki ali v njeni okolici. V razmeroma skromni produkciji slovenskega filma smo v 
zadnjih letih vendarle predstavili kar lepo število filmov, ki jih je bilo mogoče videti 
prej kot npr. v Ljubljani (Ljubezen Rajka Ranfla, Christophoros Andreja Mlakarja, 
Heretik Andreja Stojana, pa tudi pri nas docela prezrte Ljubezni Blanke Kolak v 
sklopu filmov Pula po Puli). 
Film Živela svoboda je zrežiral naš občan z Loga Rajko Ranfl. Njegov film Ljubezen 
je imel pri nas velik uspeh, aplavz po predstavi filma Živela svoboda pa je pokazal 
zadovoljstvo filmskih gledalcev z njegovim zadnjim filmom. Na Tednu -^ačega 
filma v Celju so ga predstavili za zaključek, po podelitvi nagrad. Film sani dobil 
nagrade, razen Brane Grubar kot igralec leta. Pa vendar predstavlja veli;, korak 
naprej - rekel bi - k muvizaciji slovenskega filma. To pomeni, da je avtor želel 
ustreči predvsem povprečnim gledalcem, kakršni so v večini: ti pa si želijo zabave 
in razvedrila. Brez velikih pretenzij posnet film, ki bi mu lahko marsikaj odvzeli, pa 
tudi marsikaj dodali, ne da bi se kaj dosti poznalo, vendarle po zaslugi duhovitih in 
tekočih dialogov (v slovenskem filmu tako zelo redko) učinkuje sveže, sproščujoče, 
mestoma tudi satirično-bodičasto (pa ne preostro), ne da bi se kdaj spustil na nivo 
vulgarnega zabavljaštva. Po prvi predstavi v torek, 17. novembra so se poleg direk
torja filma Ljuba Strune predstavili našim gledalcem še igralci Zlatko Šugman, Boris 
Juh in Meta Severjeva ter seveda režiser filma Rajko Ranfl. Žal se predstave niso 
mogli udeležiti Zvone Hribar, Pavle Ravnohrib in predvsem Brane Grubar zaradi 
obveznosti v gledališču ter montažerka Ana Zupančič zaradi bolezni. 

MARJAN KOŠIR 

divizije, ki je trasirala pot sodelova
nja med dvema oddaljenima 
mestoma, katerih stanovalci daljno 
in nepoznano spreminjajo v bliž
nje, znano in drago. 
Še dalje listamo po knjigi vtisov. 
Srečujemo kratke zapise z več 
podpisi. Razstavo so skupaj obi
skali tudi učenci osnovnih in sred
njih šol. »Zelo smo veseli, da lahko 
s pomočjo razstave spoznamo 
nam drago mesto«, so zapisali 
učenci 8. razreda osnovne šole 
Veselin Bećević iz Čapljine, Dali-
bor, Sanja, Nikola, Valentina, 
Antej... 
Razstava pa je to zares tudi omo
gočala. Fotografije so najzaneslji
vejši dokument, še zlasti, če jih 
srečno in spretno izberemo, krono
loško uredimo in z njihovo 
pomočjo naredimo zgodbo, kot je 
to uspelo razstavljalcu v Čapljini. 
»O Vrhniki sem vedel malo, zdaj 
mi je znano mnogo več. Bližji ste 
mi in dražji, dragi Vrhničani«. To 
so besede iz knjige vtisov še 
enega borca, Nikole Marušića, ki 
je sicer fotograf in avtor razstave o 
Čapljini, ki ste jo lahko videli na 
Vrhniki. ACO DRAGIĆEVIĆ 

Ob obletnici smrti 
Ivana Cankarja 
11. 12. 1918 - 11. 12. 1987 
V teh dneh se ponovno spomi
njamo Ivana Cankarja. Od nje
gove smrti mineva letos že 69 
let. Naj v Našem časopisu 
počastimo njegov spomin s 
kratkim odlomkom iz avtobi
ografske zbirke črtic »Moje živ
ljenje« (črtice so izhajale v Slo
venskem narodu I. 1914, 
celotna zbirka pa je izšla I. 
1920). 
»Tudi ko bi človek imel tisto 
moč in tisti pogum, da bi sam 
posegel v globočino svojega 
bitja - do dna bi ne segel,-ker 
dna ni. Prepad se odpira do 
prepada, brez kraja. Vsaka 
misel je blisk iz večnosti, je hči 
in mati legijonov. Če si jo za 
silo vkoval v besedo, še legi-
jone vkuj! Drugače podoba ne 
bo popolna in resnica bo laž. 
S poštenimi očmi gledaš na 
svoje življenje, rad bi ga pre
gledal in prevozil do zadnje 
štacije. Strahoma spoznaš, da 
ni nikjer te zadje štacije, da se 
voziš v večnem kolobarju. 

Izpovej se še tako vestno in 
verno, zmerom ti bo v srcu klju-
val grenki očitek, df o i "°kai 
sila važnega pozat 
ne le nekaj važnega, i 
celo najvažnejše, tisto pogla
vitno stvar, zaradi katere edine 
si se bil napotil k spovedniku. 
Ah, in kadar se izpoveš še tega 
greha, občutiš iznova, da tudi 
ta ni bil tisti veliki greh; kakor 
gora vzraste drug za njim.« 

Naša Zveza kulturnih organizacij praznuje letos 11. obletnico. V 
njenem okviru delujejo skupine, ki se ljubiteljsko ukvarjajo s kultu
ro. Nekaj teh skupin je nastalo že prej, pred ustanovitvijo Zveze, 
kar precej skupin pa zaenkrat praznuje »le« enoštevilčne obletni
ce. Del dejavnosti nekaterih skupin je posnet na fotografijah, kate
rih avtor je Milorad Borčič. Te fotografije so sedaj razstavljene v 
Mali dvorani Cankarjevega doma. 

Vabimo vas, 
da si ogledate razstavo 

»KULTURA IN Ml« 
Razstava bo odprta do konca decembra 1987, vsak delovnik 
dopoldne in pred začetkom filmskih predstav. Vabljeni! 



Priznanja najboljšim in najzaslužnejšim 
Športniki, športni delavci, predstavniki družbenopoli
tičnih in delovnih organizacij naše občine so v večna
menskem prostoru Oš Ivan Cankar s prireditvijo 
zaključili športno sezono. Hkrati so najboljšim športni
kom, športnim delavcem in kolektivom podelili prizna
nja, dolgoletni športni delavci pa so prejeli tradici
onalna Bloudkova priznanja. 

Za mnoge je oilo letošnje športno leto bogato in uspešno. 
Mladi atleti se prebijajo med najboljše v Sloveniji in tudi v 

Jugoslaviji. Šahisti so že dolgo med najboljšimi v republiki, 
imajo pa tudi trikratnega zmagovalca med posamezniki 
(Leon Gostiša). Smučarji so zelo visoko v Sloveniji, na 
Notranjskem pa sploh v vrhu. Širši javnosti so malo znani 
modelarji. Pri ekipnih športih so košarkarji Fenolita v vrhu 
slovenske lige-zahod, imajo pa tudi možnosti za kvalifika
cije v slovensko košarkarsko ligo. Mlajše kategorije NK 
Usnjar so v samem vrhu najboljših v svojih ligah. Imamo 
tudi najboljšo KS v športni rekreaciji v SR Sloveniji (Log-
Dragomer), razvito kolesartsvo, tenis, itd. 

Najboljša športnica letos je mlada Kaja Rogelj (atletika), 
najboljša športnika pa Tomaž Mikulin (atletika) in Leon 
Gostiša (šah). Priznanja za prispevek k razvoju športa v 
naši občini so prejeli Meta Mohar, Savo Strmole, Peter 
Petrovčič in Matjaž Martinšek. Nosilci srebrnih Bloudkovih 
značk so Jakob Susman, Ciril Krašovec, Tone Sluga, 
Drago Gorenc, Jože Prvinšek in Peter Petkovšek. Za dol
goletni prispevek pa sta bila z zlatima značkama nagra
jena Miloš Rijavec in Franc Gutnik. 

M.A. 

Justin pred 
Gostišo 

Letošnje odprto prvenstvo Šahov
skega društva Vrhnika je zbralo 
rekordno število udeležencev. 
Poleg domačih so nastopili tudi 
šahisti iz Ljubljane in Borovnice ter 
ekipa iz vojašnice z Vrhnike, ki se 
je pripravljala za nastop na prven
stvu LAO. 
Turnir je bil kvaliteten. Nastopil je 
en mojster (Gostiša), deset mojstr
skih kandidatov, osem prvokate-
gornikov ter pet drugo in tretjeka-
tegornikov. Igrali so po švicarskem 
sistemu, 9 kol, tempo Igre 2x1 uro. 
Zmagovalec ni bil znan tako rekoč 
do zadnje poteze. Po zaključku sta 
imela Justin in Gostiša po 7 točk, z 
izračunavanjem po Buholcu pa je 
bil Justin boljši za 1,5 točke in mu 
je kot zmagovalcu pripadlo 50 
tisoč din. Tudi ostali domači šahi
sti, Mikac, Antonijevič, Kariž, Čačič 
in drugi so igrali dobro in so uvr
ščeni pri vrhu. Opozoriti moramo 
na edino šahistko, Ksenijo Škulj, ki 
je v močni konkurenci osvojila 4,5 
točk. Postala je tudj članica ŠD 
Vrhnika in bo na tekmovanjih 
odslej igrala za naše društvo. 

M.A. 

SEDME SINDIKALNE ŠPORTNE IGRE 

Zasluženo 
občinski 
upravni organi 

Na zaključni slovesnosti v večnamenskem prostoru OŠ Ivan Cankar 
so podelili priznanja in nagrade najboljšim sindikatom v tekmova
njih na 7. sindikalnih športnih igrah občine Vrhnika. 

Komisija za šport in rekreacijo pri OOS je pripravila zares bogat izbor 
panog. Ženske so nastopile v plavanju, streljanju, veleslalomu, nami
znem tenisu, odbojki, kolesarstvu in smučarskem teku, moški pa so tek
movali v nogometu, balinanju, streljanju, namiznem tenisu, košarki, šahu, 
kolesarstvu, veleslalomu, smučarskem teku in plavanju. Nastopilo je sku
paj 73 ekip z več kot 350 tekmovalci. Vse več je med njimi žensk, ki se 
vključujejo v športno rekreacijo in se udeležujejo tekmovanj, v posame
znih disciplinah pa je tudi kvaliteta visoka. 

..Skupno so bili najboljši upravni organi SO, ki so samo za 2 točki prema
gali drugouvrščeno IUV in za 10 točk LIKO. 

M.A. 
Ekipni vrstni red: 

Ekipa Moški Ženske Skupaj 
1.UO SO 66 50 116 
2. IUV 86 28 114 
3. LIKO 70 36 106 
4. OBRTNO ZDRUŽENJE 49 14 63 
5. AVTOMONTAŽA 57 57 
6. ISKRA 24 28 52 
7. DROGA-ŽITO 47 - 47 
8. FENOLIT 27 _ 27 
9. DOM UPOKOJENCEV 5 16 21 

10. POSTAJA MILICE 20 - 20 
11. OSNOVNE ŠOLE 19 - 19 
12. KOMUNALNO PODJETJE 18 - 18 
13. SLOVENIJA AVTO 15 - 15 
14. GPG 10 - 10 
15. VP 53 12 . 5 - 5 

Zmagal Lampreht 
Dne 14. T1, 1987 je bilo na strelišču na Brezovici pri Ljubljani 1. kolo 
občinska lige v streljanju z zračno puško. 

Ekipno: 
1. SD Dragomer I 
2. PM Vrhnika 
3. ŠD Bevke 
4. IUV Vrhnika 
5. SD Vrhnika 
6. SD Dragomer II 
7. LIKO Vrhnika 
8. OŠTO Vrhnika 
9. Kovinarska Vrhnika 

515 krogov 19 točk 
498 krogov 15 točk 
489 krogov 12 točk 
485 krogov 10 točk 
470 krogov 9 točk 
457 krogov 8 točk 

o točk 
5 točk 
5 točk 

Posamezno: 10. ivi. Podlipec 166 
1. Lampreht 179 11. Korez 165 
2. Božič 173 12. Podvratnik 158 
3. Ml. Sumaina 173 13. Nagode 157 
4. Susman 172 14. Voljč 157 
5. J . Gutnik 170 15. G. Podlipec 156 
6. Sevšek 169 16. Rodošek 156 
7. BračUn 169 17. Hvala 154 
8. Trček 167 18. Butko 143 
9. Al. Sumina 167 19. Brezovšček 132 

Smučarski sejem 
V soboto, naletavale so že prve snežinke, je Smučarski klub Vrhnika priredil smu
čarski sejem v naši osnovni šoli v spodnji in zgornji avli. Pred šolo pa je stal kombi, 
kjer so prodajali sokove in sendviče. 
V spodnji avli je potekala komisijska prodaja, v zgornji avli pa si stvari sam ocenil 
in nato še prodajal. Spodaj so veliko zanimanja vzbudili filmi in risanke. Tam je bilo 
tudi največ gneče, saj skoraj ni prišel mimo. Zgoraj pa je iz vseh zvočnikov odme
vala glasba, ki smo jo vrteli v RIU. 
Največ izbire je bilo med smučmi, saj so zavzemale cel prodajni pult. Veliko je bilo 
tudi smučarskih čevljev, pa tudi nekaj smučarskih kompletov je ležalo na pultu. 
Proti večeru so začeli kupci in prodajalci odhajati domov. Nekateri so bili bolj kislih 
obrazov, saj niso nič ali pa zelo malo prodali. 
Okoli devetnajste ure pa je bila šola že čisto prazna, samo čistilke so poprijele za 
metle in cunje in se lotile dela. Mateja Šmuc 

Novinarski krožek 
OŠ Ivan Cankar 

Zaključek balinarske sezone 
Končala se je balinarska sezona za leto 1987, ki jo lahko štejemo za eno 
najbolj uspešnih v zadnjih letih. Predvsem v množičnosti in dejavnosti 
smo napravili velik korak naprej. 
Ko srno ob začetku sezone izvolili odbor sekcije, so se nam pridružile tudi 
balinarke nežnega spola. Izvolile so svoje vodstvo in organizirano vadile 
dvakrat tedensko v ponedeljek in sredo v polnem številu. S trudom in 
voljo so se do konca sezone navadile metati krogle tako kot moški tekmo
valci, ki imajo v tej panogi športa dolgo tradicijo. 
Uspešno so se udeležile balinarskega turnirja v Logatcu. Na prijateljsko 
srečanje pa so povabile balinarke iz Ljubljane in Logatca in z njimi odi
grale 2 tekmi. 
Za pomlad 1988 so že sedaj napovedale dvoboj s tekmovalci upokojen
cev Vrhnika. 
Pa še nekaj bi jim šteli v priznanje. Kadar pričnejo s treningom, najprej 
vzamejo v roke metec In z njimi lepo očistijo in uredijo igrišča. To je lep 
zgled moškim, da jih posnemajo. 
Društvo upokojencev Vrhnika jim je pomagalo s finančnimi sredstvi pri 
nabavi 16 krogel. Za nabavo torbic pa so prispevale same. 
Moška ekipa balinarjev je tudi letos uspešno sodelovala na raznih tekmo
vanjih Notranjske. 
Kot že več let smo tudi letos za konec balinarske sezone izvedli tekmo
vanje za najboljše balinarje upokojence - upokojenke Vrhnike. Udeležilo 
se je 16 moških in 12 žensk tekmovalcev. 

Rezultati moški: 
1. Ignac Letonja, 2.Ivan Cafreta, 3. Ivan Seles. 

Odprto prvenstvo Vrhnike 
v rolkanju 

Športno društvo »POVŽ« s Stare Vrhnike in sekcija za teke pri SK 
Vrhnika sta v nedeljo, 8. 11. 1987 uspešno izpeljala tek z dvokolesnimi 
rolkami na relaciji Stara Vrhnika-Ulovka. Tudi udeležba je bila rekordna, 
saj je nastopilo 134 tekmovalcev iz vse Slovenije, pa tudi tekmovalci iz 
SK Rijeka. 
Proga za starejše kategorije je bila dolga 5400 m, medtem ko so mlajši 
startali na 3200 m dolgi progi. 
Največ uspeha so imeli tekmovalci SK Logatec in Triglava Kranj. Uspe
šna je bila tudi domača tekmovalka Maja Kenk, ki je osvojila tretje mesto 
pri mlajših pionirkah. 

Rszultati: 
Mlajši pionirji: 1. Gostiša Boštjan, SK Logatec, 17.53; 2. Ule Boštjan Loška dolina, 
18.45; 3. Rupnik Vasja, SK Logatec, 19.36. 
Mlajše pionirke: 1. Rupnik Darja, SK Logatec, 19.15; 2. Ambrožič Mateja, SK 
Logatec, 19.53; 3. Kenk Maja, Vrhnika, 23.53. 
Starejši pionirji: 1. Ingolič Rok, Olimpija, 17.30; 2. Gostiša Miha, SK Logatec, 
17.33; 3. Kavčnik Jure, Olimpija, 19.25. 
Starejše pionirke: 1. Peterlin Lucija, Olimpija, 18.33; 2. Čarman Simona, Olimpija, 
18.39; 3. Dolenc Vesna, SK Logatec, 19.43. 
Mlajši mladinci: 1. Ažbe Andrej, Triglav, 24.12; Zemva Tomaž, Partizan Gorje, 
25.22; 3. Vencelj Tone, Olimpija, 26.24. 
Mlajše pionirke: 1. Fečur Urša, SK Logatec, 29.40; 2. Hafner Brigita, Triglav, 
30.47. 
Starejši mladinci: 1. Noner Borut, Triglav, 22.29; 2. Šorli Jure, Triglav, 22. 39; 3. 
Prevodnik Franc, Triglav, 23.58. 
Članice: 1. Bertoncelj Vida, Triglav, 26.14; 2. Kovač Jasna, Olimpija, 29.32. 
Člani: 1. Krajšek Primož, Ihan, 22.15; 2. Velepec Jure, Dol, 23. 08; 3. Gril Janez, 
Olimpija, 23. 49. 
Rekreativci do 40 let: 1. Zupan Tine, Partizan Gorje, 23.44; 2. Kalan Tomaž, Kranj, 
25.38; 3. Rupnik Roman, Črni vrh, 25.54. 
Rekreativci nad 40 let: 1. Bahar Milan, SCT, 28,53; 2. Hvala Alojz, Nadgorica, 
31. 32; 3. Škapin Rudi, Triatlet Celje, 31.57. 

FRANCIPETKOVŠEK 

Trim na Planino 
Planinsko društvo Vrhnika organizira v prihodnjem letu akcijo 
»Trim na Planino«, s katero želi spodbuditi rekreacijsko hojo in 
tudi povečati obisk naše koče na Planini. 
Za večkratne obiske oz. hojo na Planino pripravljamo tudi spomin
ske značke in sicer za: 

10-krat 
20-krat 
30-krat 

bronasto značko 
srebrno značko 
zlato značko 

Akcija bo potekala do 29. novembra 1988 in naslednji dan, 30. 11. 
1988 bomo podelili zaslužene značke. 

Za evidenco vsakokratnega vzpona na Planino je pripravljena 
posebna knjiga oz. zvezek, v katerega se vpišete in se dobi pri 
oskrbniku, ki obljublja, da bo koča odprta tudi ob sobotah, če pa1 

boste Planino obiskali med tednom, boste našli zvezek v skrinjici 
pri koči. 
Prijatelji hoje v naravi - vabljeni! 
Planinski pozdrav! S.J. 

TEKMOVANJE V ŠPORTNI RITMIČNI GIMNASTIKI 

Talentirana Meri Lončar 
V športni dvorani OŠ Ivan Cankar je bilo tekmovanje v športni rit
mični gimnastiki prvih in drugih selekcij ŠD Partizan-Moste iz 
Ljubljane ter prve selekcije ŠŠD Kurir in druge selekcije ŠD Par
tizan z Vrhnike. 
Gostje iz Ljubljane, ki tudi v zveznem merilu nekaj pomenijo, so bile 
tudi tokrat boljše od mladih Vrhničank, ki šele nekaj sezon bolj resno 
trenirajo. Med prve tri se je uspela uvrstiti samo Meri Lončar, ki je 
resnično talentirana. 

Rezultati: 
Prva'selekcija: 1.-2. Natlačen, Kokalj (obe Partizan-Moste), 8,85; 
3.-4. Kep, Skofer (obe Partizan-Moste) 8,75; itd. 
Druga selekcija: 1. Korčič (Partizan-Moste) 8,65; 2. Lončar (ŠD Par
tizan Vrhnika) 8,60; 3. Mitja (Partizan-Moste) 8,55; itd. 

M.A. 

II. selekcija 

Delovanje selekcij ŠRG 
v letu 1987 

Telovadke ŠPORTNE RITMIČNE GIMNASTIKE so v letu 1987 prikazale svoje 
znanje na številnih nastopih na Vrhniki, najboljše pa na tekmovanjih. 
Republiško prvenstvo I. in II. selekcij je bilo maja v Ljubljani. Oceno nad 8.00 so 
dosegle telovadke Tina Furlan, Petra Skočir in Maja Ignjatovič. Telovadke II. 
selekcije so se še bolje odrezale. Ekipa v sestavi Elvira Dreškoviča, Alenka 
Adamič, Natalija Božič in Sandra Bikar je s svojo izvedbo 2 obveznih vaj in z 
izvirnimi vajami z žogo pritelovadila tudi pokal za drugo mesto v SRS. 
Republiško tekmovanje III. selekcij je bilo junija v Ljubljani. Udeležile so se ga 
tudi tri naše telovadke: Snežana Paljič, Sandra Žilavec in Romana Pajsar, ki so 
solidno odtelovadile svoje vaje v konkurenci telovadk s profesionalnim vod
stvom. 
Vse telovadke pridno trenirajo in se pripravljajo na nadaljnja tekmovanja. Kaj 
več o pripravah na novo sezono pa kdaj drugič. Š +M 

Mojstri malega nogometa 

Po nedavni zmagi na odprtem prvenstvu Vrhnike v malem nogometu je bila 
ekipa SGP Grosuplje najboljša tudi na turnirju v malem nogometu, ki ga je 
organizirala Sekcija nogometnih sodnikov občine Vrhnika. V konkurenci 10 
ekip so si najprej priborili mesto v finalni skupini, tu pa so igrali s Trto (0:0) 
in z Optimistom (3:1) in na koncu zasluženo osvojili prvo mesto. Najboljši 
strelec je bil Stoilkovič, najboljši igralec turnirja pa Grbič, oba SGP Grosup
lje. Drugo mesto je osvojila ekipa Trte, tretje pa Optimisti. 

M.A. 
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ZVEZA TELESNOKULTURNIH 
ORGANIZACIJ VRHNIKA 
Tržaška 9, Vrhnika 

Tečaji smučanja 
ZTKO VRHNIKA organizira na Ulovki od 18. 1. do 23. 1. 
1988 tečaje za otroke in odrasle. 

Tečaj A: otroci od 8. do 15. leta. 
Cena tečaja je 27.000.-. V ceno so vračunani stroški za 
vlečnico in prevoz ter plačilo za vaditelja. 

Tečaj B: odrasli (začetni in nadaljevalni). 
Cena tečaja je 45.000.-. V ceno so vračunani stroški za 
vlečnico in prevoz ter plačilo za vaditelja. 

Avtobusni prevoz: 

Borovnica 
Dragomer 
Vrhnika 

ODHODI 

8.00 
8.00 
8.30 

PRIHODI 
AVTOBUSOV 

15.30 
15.30 
15.00 

Prevozi bodo organizirani, če bo dovolj prijavljenih. Avto
busi bodo ustavljali na postajah od Dragomerja do Vrhni
ke. Če bo zadostno število prijav iz Bevk in Blatne Brezo
vice, bomo organizirali prevoz tudi od tam. 
Prijave sprejemamo do 15. 1. 1988 na ZTKO Vrhnika, 
Tržaška 9, telefon 751-484. 
Število prijav je omejeno. 

Strokovni sodelavec: 
Miro Gruden 

Smučarsko društvo Vrhnika želi 
svojim članom in prijateljem 
alpskega smučanja in smučar
skega teka uspešno novo leto 
1988. 

Nakup stanovanj v 
stanovanjskem bloku 
Vrtnarija 3 
Po sklepu Predsedstva skupščine Samoupravne stano
vanjske skupnosti Vrhnika pričenjamo z zbiranjem kandi
datov za nakup stanovanj v bloku Vrtnarija 3, ki ga bomo 
pričeli graditi v aprilu 1988. leta. 

Evidentiranje kandidatov za nakup stanovanj bo trajalo do 
konca januarja 1988. 

Informacije dobite lahko po telefonu (SSS Vrhnika 
751-257). 

SAMOUPRAVNA STANOVANJSKA 
SKUPNOST VRHNIKA 

»ŽITO« 
TOZD PEKARNA VRHNIKA 
Idrijska c. 12 

Komisija za delovna razmerja objavlja prosta dela in nalo
ge: 
- vodenje skladišča surovin in embalaže 
- skladiščnik 
Pogoji: 
- končana šola IV. stopnje 
- poznavanja skladiščnega poslovanja 
- zaželjen tečaj za upravljanje viličarja 
- izpit B kategorije 
- odslužen vojaški rok 
- 3 leta delovnih izkušenj pri vodenju skladišč 
- poskusno delo 3 mesece 

Delovno razmerje sklenemo za nedoločen čas. 
Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev sprejema 
kadrovska služba »ŽITO« TOZD Pekarna Vrhnika, Idrijska 
12, Vrhnika, 8 dni po objavi. 

Komisija za delovna razmerja 
Osnovne šole Log-Dragomer , 
šolska c. 1, 61351 Brezovica, 
razpisuje prosta dela in naloge 

ena snažilka 
za nedoločen čas s polnim delovnim časom. 

Pričetek dela po dogovoru. 
Prijave pošljite v 8 dneh po objavi razpisa. Rok izbire je 15 dni in 
rok obvestila 15 dni. 
Osebni dohodek je ugoden. 

Po sklepu predsedstva skupščine Samoupravne stano
vanjske skupnosti Vrhnika z dne 2. 12. 1987 Samo
upravna stanovanjska skupnost Vrhnika objavlja 

natečaj 
za oddajo poslovnega prostora na Cankarjevem trgu 3 na 
Vrhniki, ki sestoji iz dveh prostorov v skupni izmeri 50,49 m 2 

Prijave pošljite do 15. januarja 1988 na Samoupravno 
stanovanjsko skupnost Vrhnika, Cesta gradenj 1. 

Vrhnika, december 1987 

Želite imeti pomembnejše dogodke v vašem življe
nju - to so poroke, rojstni dnevi, razne druge sveča
nosti - zabeležene na video kaseti. 
— snemamo z video kamero na VHS kasete 
— presnemavamo VHS video kasete 
— dodajamo oziroma posnamemo ton na kasete 

Naše usluge so vam na voljo! 

Oglasite se pri Foto Borčič, tel.: 751-043 

Obvestilo 
Spoštovani občani! 

Obveščam vas, da je na novo odprta prodajalna s pli
nom v Sinji gorici 89, blizu gostilne Majolka. 

Odprta je vsak dan od 14.00 do 19.00, v soboto od 7.00 
do 12.00, v nujnih primerih lahko v soboto popoldan in v 
nedeljo. Starejšim občanom, ki so brez prevoza, pripeljem 
tudi na dom. 

Kličite na tek 751-329, Jože Mesec 

Obvestilo krvodajalcem 
Obveščamo občane, da bo krvodajalska akcija po pro

gramu RKS in Zavoda za transfuzijo SRS v TOREK, 
29. 12. in SREDO, 30. 12. 1987 od 7. do 13. ure. 

Odvzem krvi bo v Notranjskem zdravstvenem domu na 
Vrhniki, II. nadstropje. 

OO RK VRHNIKA 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta in tasta 

F r a n c e t a K e r š m a n c a 

se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem - vsem, ki ste nam ob smrti moža in očeta stali 
ob strani in sočustvovali z nami. Posebej se zahvaljujemo 

zdravstvenemu osebju Infekcijske klinike v Ljubljani. 
Iskrena zahvala za vsa osebno izražena sožalja ter daroval
cem cvetja, krajevni skupnosti, Zvezi borcev, Gasilskemu 
društvu, Društvu upokojencev, Plinarni Ljubljana, žup
niku za lepo opravljen obred, govorniku ter vsem, ki ste ga 

spremili na zadnji poti. 

Angela Keršmanc, družini Keršmanc in Jereb 

ZVEZA TELESNOKULTURNIH 
ORGANIZACIJ VRHNIKA 

Obvestilo 
Vse mlade smučarje, stare 16 let in več, ki imajo veselje 
do poučevanja mlajših obveščamo, da se lahko prijavijo na 
tečaj za vodnike smučanja. 
Tečaj bo drugi teden počitnic na Ulovki (od 25. 1. do 30.1. 
1988). 

Prijave sprejema ZTKO Vrhnika, Tržaška 9, tel. 751-484 
do 10. 1.1988. 

Mali oglasi 
Instruiram matematiko in angleščino za osnovne šole in prvi letnik 
srednjih šol. Tel. 751-188 

Na Vrhniki najamemo dvoposteljno sobo s sanitarijami. Plačilo po 
dogovoru. 
Ponudbe pošljite na INTEGRAL, PPP, TOZD Obmestni promet, 
Ljubljana, Celovška 160. 

Vodim knjige za obrtnike in izdelam davčno napoved. 
Kličite na tel. št. (061) 51-645 (zvečer). 

Iščem žensko, ki bi bila pripravljena pomagati pri delu v hiši in na 
vrtu. 
Informacije na tel. št. 752-539. 

Iščem primeren prostor v centru Vrhnike za zlatarstvo v velikosti 
10-20 m 2. 

Ponudbe na naslov: Marjan Jarec, Log, Molska 10. 

Prodam prikolico za osebni avto - nosilnost 600 kg, tel. 751-476. 

Iščem sobo na Vrhniki ali okolici. 
Ponudbe na naslov: Marija Maglajič, Stara cesta 15. 

n I i i s i p i s 
SKUPŠČINA i i n a r"^ 9k i r ™ n i j i i D T*1 

št.7 
OBČINE U R A D N E O B J A V E 29. decembra 
VRHNIKA 1987 

N a p o d l a g i 5. člena z a k o n a o družbeni k o n t r o l i c en ( U r . list S R S št. 
9/85) in 2. člena o d l o k a o družbeni k o n t r o l i c e n , v z ve z i s 3 . č lenom o d 
l o k a o določitvi najvišjih c en ( U r . l ist S R S št. 4 5 / 8 7 ) , je Izvršni svet 
Skupščine občine V r h n i k a spre j e l 

ODREDBO 
O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

ODREDBE 
O DOLOČITVI NAJVIŠJIH CEN 

1. V 2. točki se za podtočko št. 5 doda: 
6. obdelava podatkov z lastnimi stroji in napravami za strojno in avtomatsko 

obdelavo podatkov d o l 0 % 
7. razmnoževanje 'do 1 0 % 
8. ura vožnje z motornimi vozili d o l ( ) % 
9. vstopnice za kino in gledališče do 1 0 % 

2. V 2. točki odredbe se na koncu doda stavek, ki se glasi: 
»Cene proizvodov oziroma storitev, ki se prvič proizvajajo oziroma opravlja
jo, ne smejo biti višje od najvišjih cen enakih, podobnili ali sorodnih proizvo
dov iz l . in 2. točke te odredbe.« 

3. T a odredba začne veljati z dnem objave v Uradnih objavah glasila »Naš časo
pis«. 

Socialistična republika Slovenija P R E D S E D N I K 
SKUPŠČINA OBČINE V R H N I K A IZVRŠNEGA S V E T A 
I/.VRŠN1 S V E T inž. Peter PETKOVŠEK 

Številka: 3/5-038-02/87 
Datum: 22/12-1987 

N a p o d l a g i 5! člena z a k o n a o družbeni k o n t r o l i cen ( U r . list S R S št. 
9/85) i n 2. člena o d l o k a o družbeni k o n t r o l i cen t e r v z v e z i s 3 . členom 
o d l o k a o določitvi najvišjih cen ( U r . list S R S št. 4 5 / 8 7 ) , je Izvršni svet 
Skupščine občine V r h n i k a spre j e l 

ODREDBO 
O DAJANJU SOGLASJA K CENAM 

l . Organizacija združenega dela in druge samoupravne organizacije in skupnosti 
ter nosilci samostojnega osebnega dela (v nadaljnjem besedilu: organizacije), 
smejo povečati cene proizvodov in storitev na podlagi soglasja občinskega 
komiteja za družbenoekonomski razvoj in družbeno planiranje občine Vrhn i 
ka. 

Določba prvega odstavka te točke se nanaša na naslednje proizvode in sto
ritve s področja gradbeništva: 

0501 05010 050100 V i soka gradnja: cena m 2 stanovanj 

2. Organizacije predložijo občinskemu komiteju Zu družbenoekonomski razvoj 
in družbeno planirnje občine Vrhn ika zahtevo za soglasje v dveh izvodih. 
Zahteva iz prvega odstavka te točke vsebuje naslednje podatke: 
a) ime in sedež organizacije ter matično številko pod katero se vodi pri Službi 

družbenega knjigovodstva; 
b) ime in šifro podskupine dejavnosti; 
c) ime proizvoda ali skupine proizvoda oziroma storitve in mersko enoto; 
d) ceno, za katero se zahteva soglasje in vrsto te cene; 
e) ceno obl ikovano po predpisih in uveljavljeno na tržišču in odstotek zahte

vanega povečanja cene; 
f) stopnjo skupne rasti cen tega proizvoda ali storitve v predhodnem letu, 

merjeno december 1987 v primerjavi z decembrom 1986; 
g) stopnjo skupne dosežene rasti cen tega proizvoda ali storitve v letu 1988; 
h) dan in mesec, ko se je povečala cena iz določbe pod e) te točke; 
i) delovno storilnost: fizični obseg proizvodnje na zaposlenega delavca, 

izražen z indeksom za tekoče obdobje pred vložitvijo zahteve v primerjavi 
z istim obdobjem predhodnega leta; 

j) stopnjo izkoriščenosti zmogljivosti v predhodnem obračunskem obdobju 
tekočega leta in ustreznem obdobju predhodnega leta; 

k) razmerje med akumulacijo in povprečno angažiranimi poslovnimi sred
stvi (v odstotkih); 

1) bruto osebni dohodek na delavca (mesečno povprečje v dinarjih v obra
čunskem obdobju tekočega leta in v istem obdobju predhodnega leta; 

m) prodajne pogoje, ki vplivajo na ceno. 

V primerih, ko organizacija prvič proizvaja proizvod ali opravlja storitev, ni 
potrebno poslati podatkov pod e), f), g) in h) te točke. 

3. Organizacije morajo za proizvode in storitve, k i j ih prvič proizvajajo ali 
opravljajo in za katere prvič oblikujejo cene, poslati tehnično-tehnološke in 
druge značilnosti, strukturo cen in dokaze o ravni cen teh ali podobnih ozi
roma sorodnih proizvodov in storitev z njihovimi tehnično-tehnološkimi zna
čilnostmi, ki j ih imajo v svojem proizvodnem programu ali sov programu dru
gih organizacij, s katerimi se primerjajo in katerih cene so oblikovane po 
predpisih. 

4. C e zahteva za soglasje ne vsebuje podatkov iz 2. točke te odredbe, oz i romaza 
cene proizvodov in storitev, k i ji h organizcije prvič proizvajajo ali opravljajo, 
tudi podatkov iz 3. točke, zahteva občinski komite za družbenoekonomski ra
zvoj in družbeno planiranje občine Vrhn ika v 10 dneh od prejema, njeno do
polnitev. •* 

5. Občinski komite za družbenoekonomski razvoj in družbeno planiranje občine 
Vrhn ika odloči o soglasju v 45 dneh po prejemu zahtevka organizacije. 
Če občinski komite za družbenoekonomski razvoj in družbeno planiranje v 
roku iz prvega odstavka te točke ne izda soglasja, se šteje, da je dano soglasje 
za spremembo cen. 

6. T a odredba začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnih objavah glasila 
»Naš časopis« 

0503 05030' Industrijska in zaključna dela v gradbeništvu 

Socialistična republika Slovenija 
SKUPŠČINA OBČINE V R H N I K A 
IZVRŠNI S V E T 

Številka: 3/5-038-02/87 
Datum: 22/12-1987 

P R E D S E D N I K 
IZVRŠNEGA S V E T A 

inž. Peter PETKOVŠEK 



Razvija se 
lokostrelstvo 

V letošnjem letu se je v naši 
občini začela razvijati nova 
športna zvrst. Lokostrelstvo, ki 
ga nekateri imenujejo tudi 
eksotični šport, je v zadnjih 
desetih letih doseglo nesluten 
razmah in močno populariza
cijo v svetu in pri nas. Rezultat 
tega in dela mlade lokostrel
ske zveze so številni klubi, 
sekcije pri športnih društvih, 
zanimanje armade in milice za 
lokostrelski šport ter taborni
ška lokostrelska tekmovanja. 
Dejavnost v naravi, zmerna 
telesna aktivnost in individual
nost so dejavniki, ki marsikoga 
hitro pritegnejo. V okviru šport
nega društva Dragomer-Lu
kovica je bila v oktobru uvodno 
ustanovljena lokostrelska sek
cija. V začetku leta se je nekaj 
posameznikov udeležilo stro
kovnega začetnega tečaja, ki 
ga je vodil znani slovenski akti
vist v tem športu Marjan Pod-
ržaj, v poletnih dneh pa je 
lokostrelska šola v Bohinju 
dala že dva vaditelja. Za stro
kovni kader je bilo torej hitro 
poskrbljeno, in tudi rezultati so 
bili uspešni na začetnem loko
strelskem tečaju v OŠ Drago-

Novoletna križanka 

Naš najboljši lokostrelec 

mer- Lukovica, ki se je odvijal 
jeseni. Petnajst tečajnikov, ki 
so uspešno opravili začetni 
tečaj, je uspeh tudi v širšem 
merilu. S klubsko opremo, ki 
smo jo nabavili s pomočjo 
občinskih sredstev za SLO, je 
tečaj nemoteno potekal. Ker je 
v klubu največ mladine, ki hodi 
še v šole, je finančni problem 
prisoten na vsakem koraku, 
posebno pa sedaj, ko priprav
ljamo novo zimsko strelišče. 
Trenutno namreč trenirajo pod 
težkimi pogoji v šolskem 
zaklonišču. 

Pri vsem tem pa ne smemo 
mimo rezultatov, ki jih je mlada 
skupina dosegla na doseda
njih tekmovanjih. Medalji na 
državnih prvenstvih ter ekipno 
prvo mesto v disciplini com-
pound institutivno in naslov 
republiškega prvaka na zad
njem slovenskem prvenstvu so 
zavidanja vredni uspehi. Per
spektive so optimistične. Pod
pora drugih skupnosti, pono
ven tečaj v začetku drugega 
leta ter povezovanje s terito
rialno obrambo narekujejo 
hiter razvoj kluba in še boljše 
rezultate. 

TONE ŠKRLJ 

g; 

Naš časopis - Glasilo Občin
ske konference Socialistične 
zveze delovnega ljudstva ob
čine Vrhnika - Ureja uredniški 
odbor: Marina Jereb (pred
sednik), Vida Curk, Milorad 
Borčič, Jakob Susman, Milan 
Selan, Cvetka Glumac, Franc 
Petelin (glavni in odgovorni 
urednik), Ivan Žitko (tehnični 
urednik) Naslov uredništva: 
OK SZDL, Cankarjev trg 8, 
Vrhnika - Številka žiro računa: 
50110-678-54000 - Telefon
ska številka uredništva: 751-
325 - Tisk: Tiskarna Ljudska 
pravica, Ljubljana, Kopitarje
va 2 - Po mnenju Sekretariata 
za informacije v IS SRS na 
podlagi 7. točke prvega od
stavka 26. člena zakona o ob
davčenju proizvodov in stori
tev v prometu (Uradni list 
SFRJ, št. 33-316-72) je Naš 
časopis oproščen prometne-

a davka. 

* 0 f^E? 

GOSJI PASTIR 

Petdesetletnico odkar 
so prvič sedli v šolske 
klopi je pri »Marinči-
ču« proslavila tale 
generacija, ki se je za 
spomin postavila tudi 
pred objektiv. Od 64 
tedaj vpisanih je danes 
živih še 54, na srečanje 
pa jih je prišlo 31. Med 
manjkajočimi iz gene
racije je tudi Janez 
Mrak, eden najmlajših 
partizanskih kurirjev 
po katerem se imenuje 
tudi šola. 


